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حســین صادقیان در خصوص 
آخرین وضعیت تحویل سوخت 
مازوت به صنایع اصفهان، اظهار 
کرد: مطابق دســتور اســتاندار 
اصفهان قرار شد به سه کارخانه 
سیمان در زواره، نایین و اردستان 

سوخت مازوت تحویل دهیم.
وی با بیان اینکه برای تحویل سوخت مازوت به 
این کارخانه ها ابتدا بحث بر این بود که تحویل 
و فروش ســوخت به آنها تابع ضوابط زیســت 
محیطی باشــد، توضیح داد: به همین منظور 
به مدیرعامل شــرکت گاز اعلام کردیم که اگر 
بخواهید تایید سوخت محیط زیست را دریافت 
کنید، امکان ذخیره کردن ســوخت مازوت را 
نداریم که در نهایت با اصلاح این دستور، قرار شد 
سوخت مازوت به عنوان ذخیره به سه کارخانه 
سیمان مذکور داده شود، اما اینکه آنها مصرف 
کنند یا خیر، شرکت پخش فراورده های نفتی 
 دخالتی نخواهد داشــت و متولــی آن محیط

 زیست است.
مدیر شرکت پخش فراورده های نفتی منطقه 
اصفهان تاکید کــرد: در حال حاضر این ســه 

کارخانه خرید مازوت خود را انجام داده اند.
وی با اشــاره به وضعیت مطلوب تولید فراورده 

مازوت در اصفهان، گفت: در حال حاضر روزانه 
نزدیک به ۱۰ میلیون لیتر مازوت از پالایشگاه 
اصفهان تحویل شــرکت پخش فراورده های 
نفتی می شــود و در مورد تامیــن مازوت فعلا 

مشکلی نداریم.
صادقیان در خصــوص تکلیف مازوت تحویلی 
به شــرکت پخش فراورده های نفتی در حالی 
که ادعا می شــود صنایع اصفهان اصلا از این 
سوخت مازوت مصرف نمی کنند، تاکید کرد: 
روزانه حدود ۸ میلیــون لیتر مازوت از اصفهان 
برای صادرات به بندرعباس ارســال می شود و 
باقی مانده که درصد اندکی است، برای مصارف 

جزء است.

وی تصریح کرد: در حال حاضر به غیر از ســه 
کارخانه سیمان یاد شــده، هیچ یک از صنایع 
استان اصفهان از سوخت مازوت استفاده نمی 

کنند.
مدیر شرکت پخش فراورده های نفتی منطقه 
اصفهان درباره برخی صحبت ها مبنی بر استفاده 
صنایع کوچک اصفهان از سوخت مازوت، اظهار 
کرد: در حال حاضر کوره پزی ها، اصلا سوخت 
مازوت از شرکت پخش دریافت نمی کنند و از 
سوی دیگر فعالیت بسیاری از آنها توسط محیط 
زیست ممنوع شده و مازوت تولیدی در اصفهان 

تنها صادر می شود.
وی در خصوص ظرفیت انبارهای مازوت استان، 
اظهار کرد: به شدت پر شدن انبارهای مازوت را 
تکذیب می کنم و اکنون ظرفیت مناسبی از سوی 
پالایشگاه ها تولید می شود و حتی در خواست 
تولید مازوت بیشتر برای افزایش توان صادراتی 

را داده ایم.
صادقیان در خصوص تاثیر تحریم ها بر صادرات 
مازوت، گفت: صادرات از ســوی شرکت های 

خصوصی انجام می شود.
وی همچنین درباره میزان تولید مازوت استان 
نسبت به سال گذشــته، یادآور شد: این میزان 

تقریبا همانند سال گذشته است.

ایسنا
گـــزارش
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قیمت2000تومان

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

پروندهمسکنمهردراستاناصفهانبستهشد
علیرضاقاریقرآنبابیاناینکهپروندهمسکنمهراستاناصفهانبستهشدهاست،عنوانکرد:تعداد۹00واحدآن

دچارمشکلحقوقیشدهکهبصورتویژهدرحالپیگیریجهترفعمشکلاتحقوقیفیمابیناشخاصوپیمانکاران
هستیم. 2 ادامه در صفحه 

بازار طلا و سکه 99/10/18 ساعت 20:05

 
فیلمپولساز
برایزنان

داستان ســاختن فیلم در دنیا 
هم دقیقا رونــدی هم چون رای 
گیری داشــت.  وقتی ســفید 
پوستان قوانین حاکم بر جامعه 
خود را بر تمام دنیا ملزم دانستند 
گمان نمی کردند روزی برسد که 
مجبور باشند در اجرای این قوانین 
رنگین پوستان و به خصوص سیاه 
پوستان را هم دخیل کنند. البته 
این مسئله بیشتر در کشورهایی 
مطرح بود  که نژاد های گوناگون 
از سراسر دنیا در کنار هم جمع 
شده و یک کشور را تشکیل داده 
بودند و یا مهاجــر پذیری بالای 
داشتند. کشــور هایی هم چون 
آمریکا و انگلیس که در جایی از 
تاریخ قبول کردنــد مردم بدون 
توجه به رنگ پوستشــان حق 
انتخــاب دارند. بعــد از آن زنان 
نیز به این جرگه اضافه شدند. از 
مهم ترین رویدادهای تکامل اولیه 
جنبش های مدافع حقوق زنان 
بود. امروزه تقریبــا در تمام دنیا 

همه مردم حق رای دارند.
فیلم سازی نیز به همین گونه و 
روندی مشابه داشته است. البته 

شاید هنوز هم ...

فرزانه مستاجران
سرمقــــاله

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

2

اولین روزنامه 

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

اصفهان همچنان زیر چترآلودگی؛    

قصه پرغصه ای 
که ادامه دارد

هیچمجوزیبرایاستفادهازمازوتبهعنوانسوختدرصنایعونیروگاههایاستانصادرنشدهاست 

گرانی موبایل به خاطر دپو در گمرک یا دلال بازی؟ 

واردکنندگانیکهنمیفروشند!
قیمت تلفن همراه درست مثل حرکات سینوســی دائم در حال صعود و نزول است و دلیل 
آن شفاف مشخص نیست. حدود یک سال است که با 
مجازی برگزار شدن بسیاری از رویداد های روزمره 
مانند کلاس های درســی، جلســات اداری و ... به 
صورت مجازی و آنلاین برگزار می شود که برگزاری 

آن ها نیازمند وسایل ارتباطی است.
در حدود این یک سال تقاضا در بازار تلفن همراه، 
تبلت و لبتاپ به حداکثر خود رســیده اســت به 
طوری که طبق گفته فروشندگان این صنف، در 
طول یک ماه بین ۸۰۰ هزار تا یک میلیون عدد 

کالا در این بازار تقاضا وجود دارد....

7

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,146,00012,091,000قدیم

سکه طرح 
10,942,00011,742,000جدید

6,160,0006,370,000نیم سکه

4,127,0004,308,000ربع سکه

2,231,0002,406,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,766,0005,131,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,099,8001,185,500 عیار

طلای آب شده 
4,765,0005,133,000نقدی

یک گرم طلای 
241,466,1001,580,300 عیار

سهشنبه|23دی13۹۹|12ژانویه2021|28جمادیالاول1442|سالسوم|شماره6۹4|صفحهاول

آگهى  مزایـده
موضوع: به استناد مصوبه شماره 99/2557 مورخ 99/09/24 شوراى محترم اسلامى شهر نجف آباد در خصوص بهره بردارى از زمین 

نظافت خودروها (زمین کارواش دستى) واقع  در ترمینال مسافربرى نجف آباد 
مدت مزایده: یک سال شمسى از تاریخ عقد قرارداد 

دستگاه مزایده گذار: سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهردارى نجف آباد 
محل اجاره: زمین نظافت خودروها (زمین کارواش دستى) واقع  در ترمینال مسافربرى نجف آباد 

شرایط شرکت در مزایده: شرکت براى عموم آزاد مى باشد که بایستى داراى کپى شناسنامه و یا کارت ملى معتبر باشند. 
(رعایت منع مداخله کارکنان دولت الزامى است.) 

سایر شرایط مزایده در اسناد مزایده ذکر گردیده است. 
مهلت و محل دریافت اسناد مزایده و پیشنهاد قیمت: از افراد واجد شرایط دعوت مى شود براى کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد 
مزایده تا پایان وقت ادارى روز دوشنبه 99/11/13 به سازمان مدیریت حمل و نقل بار مسافر شهردارى نجف آباد مراجعه و پیشنهادات 

خود را حداکثر تا پایان وقت ادارى روز پنجشنبه 99/11/16 به دبیرخانه محرمانه شهردارى نجف آباد تحویل نمایند. 
اسناد مزایده: براى دریافت اسناد مزایده (قیمت پایه کارشناسى، میزان سپرده و...) مبلغ 200,000 ریال طى فیش واریزى به حساب 

سیباى بانک ملى به شماره 0112643346005 سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهردارى نجف آباد اقدام نمایند.
هر گاه برنده یا برندگان اول و دوم و سوم حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به نفع سازمان ضبط خواهد شد. 

تذکر 1: هزینه هاى برگزارى مزایده به عهده برنده یا برندگان مزایده خواهد بود. 
تذکر 2: کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار مى باشد.

رضا رضایى - مدیر عامل

نوبت اول

107
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ه: 
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شن
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ادامه از صفحه یک
... انتخــاب فیلم رنگین پوســتان و 
زنان در جشــنواره هــای جهانی با 
دشواری هایی همراه است اما بر اساس 
آمار مشخص شده که در سالهای اخیر 
زنان توانسته اند با تمام سنگ اندازی 
ها و مشــقت های موجــود جایگاه 
خود در صنعت فیلم سازی جهان را 
ارتقا دهند. حــالا و پس از نزدیک به 
۱۰ سال از گســترش قابل توجه این 
دغدغه ها، حضور زنان در ســینمای 
جهان پررنگ تر از همیشه شده است. 
گزارش های متعددی حاکی از افزایش 
تعداد زنان فیلم ساز در طول یک دهه 
گذشته است. در ایران نیز ما در سال 
97 شاهد شکستن تابو ها در جشنواره 
فیلم فجر بودیم وقتی که نرگس آبیار 
با فیلم شبی که ماه کامل شد توانست 
پس از ۲7 ســال سیمرغ کارگردانی 
فیلم فجر را به نام یک فیلم ســاز زن 
ثبت کند. اتفاقی کــه پیش از او تنها 
یک بار و در سال ۱۳7۰ برای رخشان 
بنی اعتماد رخ داده بود. آبیار البته یک 
رکورد دیگر را نیز ثبت کرده است. او 
نخستین فیلم ساز زن ایرانی است که 
فیلمش به اسکار معرفی شده است.

اما در بخش فیلم نامه نویسان هم این 
موضوع مشهود اســت. سال ۱۳9۳ 
رویا محقق توانست سیمرغ بهترین 
نویسنده فجر را به خانه ببرد. در یک 
دهه اخیر حضور کارگردانان زن پشت 
دوربین ها رشد قابل توجهی پیدا کرده 

است.
نمی توان گفت فیلم سازی فقط یک 
شغل است که زنان توانسته اند به آن 
دســت یابند. بلکه فیلم سازی باعث 
القا تفکرات ســازنده فیلم به جهان 
بیرون از خود خواهد شــد. چه بسا 
بسیاری از مشکلات و مسائلی که از 
دید مردان بی اهمیت به نظر برســد 
و اصلا قابل صرف وقت و هزینه برای 
ساختن فیلم آن نباشد اما از دید یک 
زن میتوان هزاران فیلم راجع به آن 
ساخت . اگر یک زن با حق رای تنها 
میتواند یک نظر از زنان را به جامعه القا 
کنند با ساختن یک فیلم می تواند به 
اندازه تمام تماشاگران و مخاطبانش 
ایده  خود که برآمــده از چالش های 
جمعیــت  زنان اســت را بــه مردم 
برســاند و بازخوردهای آن نه تنها به 
 او بلکه به تمام زنان جهان باز خواهد 

گشت. 
بر اساس آمار جدید در سال ۲۰۲۰ نیز 
زنان در سراسر جهان توانستند از فیلم 
ســازی درآمد بالایی بدست آورند و 
یک رکورد تازه در پولسازی از ساختن 
فیلم و بازگو کردن چالش های زنانه 
بدست آورند.این مقدمه ای خواهد 
بود برپولسازی زنان درصنعت فیلم 

سازی.
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برندگان اصفهانی طرح جایزه بزرگ همراه اول مشخص شدند
در قرعه کشی مسابقه طرح جایزه بزرگ همراه اول ،چهاربرنده خوش شانس اصفهانی برنده جایزه پنجاه 

میلیون توماني این مسابقه شدند.
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،در جلسه ای که با حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان و 
جمعی از مسئولین این مجموعه در سالن اجتماعات ستاد مخابرات استان برگزار شد؛به برندگان این مسابقه 

آقایان سعید رستم زاده ،منوچهر زنگی، رضا باقری خولنجانی و خانم عصمت صفاری خوزانی ،چهار هدیه ی 
نقدی ۵۰ میلیون تومانی اهدا شد.

گفتی است طبق این طرح از تاریخ 99/۵/۱ تا پایان 99/۱۰/۳۰ از میان هر یک از افرادی که بسته های اینترنت همراه 
اول را خریداری کنند، در هر ماه به قید قرعه به ۲9 نفر هر یک مبلغ ۵۰۰ میلیون ریال جایزه تعلق می گیرد.

از ویژگی های این طرح می توان به موارد زیر اشاره کرد :
قرعه کشی به صورت ماهیانه برای هر ماه در نیمه ی نخست ماه بعدی برگزار می گردد،  در صورتی که فردی سیم کارت جدید دائمی و یا اعتباری 
همراه اول فعال کرده و یا یکی از بسته های مکالمه یا پیامک را خریداری نموده باشند، در این قرعه کشی شرکت داده خواهد شد،  ترابرد به همراه 

اول نیز مانند فعالسازی جدید در نظر گرفته شده و مشمول قرعه کشی می باشد.

پرونده مسکن مهر در استان اصفهان بسته شد
علیرضا قاری قرآن با بیان اینکه پرونده مسکن مهر استان اصفهان بسته شده است، عنوان کرد: تعداد 9۰۰ 
واحد آن دچار مشکل حقوقی شده که بصورت ویژه در حال پیگیری جهت رفع مشکلات حقوقی فی مابین 

اشخاص و پیمانکاران هستیم.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 

در دیدار با مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی، روند پیشرفت فیزیکی پروژه ها، وضعیت طرح 
اقدام ملی مسکن و مسائل و مشکلات پیرامون پروژه های در دست اقدام را تشریح کرد. همچنین پیشنهاداتی 

جهت طرح در صحن علنی مجلس بمنظور رفع مشکلات و تسریع در روند اجرای پروژه ها ارائه شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با اشــاره به اقدامات این اداره کل در راستای تکمیل پروژه های اولویت دار حوزه 

مهندسی و ساخت راهها، اذعان داشت: همواره مشکل اصلی این حوزه بحث اعتبارات بوده است، که با پیگیری های ویژه بعمل آمده، 
این اداره کل طی دوماه اخیر توانست اعتباری بیشتر از کل اعتبار سال ۱۳9۸ را جذب کند.

او تنها راه حل مشکلات اعتباری پروژه ها را تهاتر با منابع غیرنقدی و پتانسیل های موجود در ادارات دانست و پیشنهاد کرد: این موضوع در صحن 
علنی مجلس مطرح شود تا این اقدام به لحاظ قانونی در جهت تسریع و تکمیل پروژه ها صورت پذیرد.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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جمعی از اعضای 
جامعه پزشکی استان 

در نامه ای خطاب به 
استاندار اصفهان 

خواهان رسیدگی فوری 
مسوولان به موضوع 

آلودگی هوا و درخواست 
بررسی و اطلاع رسانی 

شفاف به مردم شدند

بســیاری از پزشــکان و 
کارشناسان توسعه پایدار 
معتقدند که قطع زنجیره 
آلودگی هوا در کشور علاوه 
بر علت یابی علمی و اصولی 
و شفافیت در اعلام عمومی 
، نیازمند اختصاص سازمان 
موقت مخصوص برای این امر حیاتی است.

 هوای کلانشهر اصفهان از ابتدا تا ۲۱ دی به 
مدت 9 روز در وضعیت ناسالم برای عموم و 
هفت روز در شرایط ناسالم برای گروه های 
حساس قرار داشت بطوریکه روزهای دهم 
و یازدهم دی بمنظور حفظ سلامت عمومی 
و کاهش تماس بــا آلاینده ها به تعطیلی 
کلانشهر اصفهان و بسیاری از شهرستانهای 
استان منجر شد. با توجه به اینکه آلودگی 
هوا یکی از چالش های اساســی کلانشهر 
اصفهان و شهرهای صنعتی اطراف آن است، 
کارشناسان تاکید دارند برای برون رفت از 
وضع موجود باید تدابیر اصولی اندیشید و 
برنامه های عملیاتی و راهکارهایی بر اساس 

تحقیقات علمی و دقیق در پیش گرفت.
بر اساس گزارش مرکز ملی تغییر هوا و اقلیم 
سازمان حفاظت محیط زیست، اصفهان در 
بین هشت کلانشهر ایران )شامل تهران، 
اصفهان، مشهد، تبریز، کرج، اهواز، شیراز 

و اراک( رتبه نخست آلودگی هوا را دارد.
عوامل متعددی در سال های گذشته برای 
منشا آلودگی هوای اصفهان نام برده شد 
از جملــه آن می توان به صنایــع بزرگ و 
کوچک آلاینده، کانون هــای گرد و غبار 
در مناطق کویری داخل و خارج اســتان، 
خشــکی رودخانه زاینده رود و تالاب بین 
المللی گاوخونی، تردد خودروهای دودزا، 
افزایش خودروهای تک سرنشین، استفاده 
از ســوخت مازوت و اســتفاده از وسایل 

گرمایشی گازسوز اشاره کرد.
با توجه به مطالب منتشره در  شبکه های 
اجتماعی که یکی از دلایل احتمالی تشدید 
آلودگی هوا  با وجود حــدود ۶۵۰ معدن 
فعال، ۲ هزار واحد ســنگبری، ۶۰۰ واحد 
ســنتی تولید آجر، 7۲ شهرک صنعتی و 
۲ میلیون خودرو  در استان، استفاده برخی 
از صنایع از ســوخت مازوت عنوان کردند 
این موضوع از ســوی مسئولان ذیربط رد 

شده است.
در ایــن پیوند مدیــرکل مدیریت بحران 

اســتانداری اصفهان گفت: هیچ مجوزی 
برای اســتفاده از مازوت به عنوان سوخت 
در صنایع و نیروگاه های استان صادر نشده 
اســت و در صورت گــزارش تخلف های 
احتمالی در این زمینه با آن برخورد جدی 
می شود. منصور شیشــه فروش افزود: با 
وجود افزایش کم ســابقه مصرف گاز در 
اســتان در روزهای اخیر و بــروز برخی 
محدودیت ها برای توزیع گاز در بین برخی 
صنایع و نیروگاه ها اما هیچ اجازه ای برای 
اســتفاده از مازوت بدلیل شرایط آلودگی 
اصفهان داده نشده است. مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان همچنین از آغاز 
اجرای هشت طرح عملیاتی و پیشگیرانه 
برای کاهش آلودگی هوای این استان خبر 
داد و گفت:  این  طرح ها و اقدامات متناسب 
بطور فراگیر در بخش های مختلف اجرا و 
عملیاتی می شود تا با مشارکت همه نهادها 

و مردم شاهد کم شدن آلاینده ها باشیم.
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق اصفهان 
نیز با تاکید بر اینکه تا امروز در نیروگاه های 
اصفهان و شهید منتظری از سوخت مازوت 
استفاده نشد، تصریح کرد: با وجودی که با 
کاهش ۵۰ درصدی توزیع گاز طبیعی در 
روزهای اخیر مواجه بودیم اما پلمب مشعل 
های مازوت ســوز در این ۲ واحد شکسته 

نشده است.
سعید محســنی افزود: هفته گذشته نیز 
تعدادی از مســئولان قضایی و اجرایی از 
جمله دادستان، مدیرکل حفاظت محیط 
زیست و مدیرکل مدیریت بحران استان 
از نیروگاه های اصفهان و شــهید محمد 
منتظری بازدید کردنــد و با تایید پلمب 
والوهای مازوت ایــن نیروگاه ها از مصرف 
نشدن مازوت در فرآیند تولید برق اطمینان 

یافتند.

    تاکید بر اطلاع رسانی شفاف درباره 
علت آلودگی هوا

در این راســتا جمعی از اعضــای جامعه 
پزشکی استان در نامه ای خطاب به استاندار 
اصفهان خواهان رسیدگی فوری مسوولان 
به موضوع آلودگی هوا و درخواست بررسی و 

اطلاع رسانی شفاف به مردم شدند.
نویســندگان این نامه با یــادآوری اینکه 
آلودگــی هوای اصفهان طــی هفته های 
اخیر، به وضعیت بسیار خطرناکی رسیده و 
متاسفانه طی سالهای گذشته نیز اصفهان 
همواره بــا این معضل روبرو بوده اســت، 
گفتند: به نظر می رسد اقدامات انجام شده 

تاکنون نتیجه  قابل قبولی نداشته است.
آنان در این نامه تصریــح کردند: از طرفی 
کاهش نیافتن آلودگی هوا با وجود تعطیلی 
مدارس و مراکز آموزشــی و کاهش تردد 
خودروها نسبت به ســنوات قبل، بیانگر  
شــفاف نبودن گزارش های کارشناسی 
پیشــین و توجیه نادرســت علت اصلی 
آلودگی بوده و فاش شــدن اســتفاده از 
مازوت بعنوان سوخت در بعضی کارخانه 
ها بر اساس گفته های نمایندگان مجلس 
و رییس ســازمان حفاظت محیط زیست 
موید این نبود شفافیت است که لازم است 
در اسرع وقت نسبت به توقف این روند غیر 

علمی و غیر اخلاقی اقدام  شود.

    آلودگی هوا ســلامت شهروندان 
تهدید کرده است

جامعه پزشکی اســتان با اظهار تاسف از 
اینکه شــاخص آلودگی در بعضی ساعت 
حتی به بالای ۲۰۰ هم رسیده است  بیان 
داشتند: این وضع نه تنها سلامت شهروندان 
را در معرض خطر جدی قرار می دهد بلکه 
تاثیرات خود را بر نسلهای آینده نیز برجا 

خواهد گذاشت.
آنها، تشدید عفونت های حاد تنفسی) که 
به ویژه با توجه به شــیوع بالای بیماری 
کووید ۱9 در کشــور، می تواند بحران را 
عمیق تر کند(، بیماری مزمن انسدادی ریه، 

ســرطان ریه، جهش های ژنتیکی که می 
تواند فرد را مستعد انواع بدخیمی ها کند، 
افزایش غلظت خون که پیامد آن می تواند 
افزایش ســکته های قلبی و مغزی باشد، 
ســقط جنین، مرده زایی، تاثیرات روحی 
روانی از عوارض بسیار خطرناک آلودگی 

هوا و آثار جبران ناپذیر آن است.
جامعه پزشکی استان در پایان از استاندار 
درخواست کردند با رسیدگی عاجل به این 
موضوع، اجازه ندهد که سلامت شهروندان 

بیش از این در معرض آسیب قرار گیرد.

    ضرورت تاسیس سازمان مربوط
مدرس مدیریت توســعه و توسعه پایدار 
دانشگاه آزاد اسلامی اصفهان گفت: قطع 
زنجیره چالشهای زیست محیطی به ویژه 
آلودگی هوا، خشکسالی، سیل، فرونشست 
زمین، زلزله و چنین موارد مهمی نیازمند 
تاســیس وزارتخانه و یا سازمانی جدید با 

عنوان محیط زیست و توسعه پایدار است.
رضا اسماعیلی افزود: به لحاظ مدیریتی و 
سازمانی در ایران کوچک ترین سیستم برای 
مدیریت محیط زیست در نظر گرفته شده 
است در حالی که برحسب وظایف متناسب 
با شدت مشکلات این حوزه باید پارلمان و 
دولت وزراتخانه یا سازمانی جدیدی را به 

این امر اختصاص دهند.
وی اضافه کرد: این موضوع باید توســط 
نمایندگان مجلس یــا در قالب لایحه به 
دولت عرضه شــود تا بتوان تداوم مساله و 

زنجیره مشکل را قطع و یا کاهش داد.
این پژوهشگر اجتماعی با بیان اینکه توسعه 
پایدار به عنوان ضرورتی حیاتی در حد نان 
شب و برقراری سلامت نیازمند کشتیبان 
دیگر و در نظر گرفتن سازمانی دیگر است 
گفت: ۱۰ سالی است که سیاستمداران و 
دولتمردان کشور در مواجهه با مشکلات 
زیســت محیطی از جمله آلودگی هوا از 

راهبرد تعطیلی استفاده می کنند.

اصفهان همچنان زیر چترآلودگی؛  

قصه پرغصه ای که ادامه دارد...
افزایش روزهای آلوده سال و غلظت آلاینده ها در هوای اصفهان 
و تکرار هر ساله این وضعیت بغرنج، موجی از نگرانی را در بین 
اقشار مردم این استان ایجاد کرده است که به تاکید کارشناسان 
امر حل این مشکل فراگیر نیازمند همدلی، همکاری و مهمتر 

ریشه یابی علمی است.

       هیچ مجوزی برای استفاده از مازوت به عنوان سوخت در صنایع و نیروگاه های استان صادر نشده است

ایرنا
گـــزارش

ISFAHAN
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معاون عمران شهری شهرداری اصفهان:

انعقاد قراردادهای با ترک تشریفات روند 
کاهشی داشته است

معاون عمران شــهری شــهرداری اصفهان گفت: قراردادهایی که شهرداری 
اصفهان با ترک تشریفات منعقد کرده از سال 9۶ تا 99 روند کاهشی داشته است 
به طوریکه در سال 9۶ از مجموع قراردادها ۳۳ درصد با ترک تشریفات اجرا شده 

و در سال 99 این رقم به ۱۶ درصد کاهش یافته است.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شــهرداری اصفهان ایرج مظفر، با حضور 
در جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان، با اشاره به اینکه مقایسه شرایط 
عمرانی کنونی مقایسه سه سال با ۱4 سال است، اظهار کرد: از همین رو افراد باید 
در قضاوت ها انصاف داشته باشند و شرایط کشور، تحریم، کرونا و افزایش ناگهانی 
قیمت ها را در حال حاضر در مقایسه با قبل لحاظ کنند چراکه قراردادهای ما 
باید طبق قوانین بسته شود و تشدید نظارت ها در این دوره شهرداری بیشتر از 

قبل بوده است.
وی با تاکید بر اینکه در همه دوره ها در شهرداری اصفهان دغدغه کار بوده است، 
افزود: از سال ۸۶ سامانه اطلاعات آمار پروژه های عمرانی در اصفهان را داشتیم 

و تمام قراردادهای منعقد شده در این سامانه موجود است.
معاون عمران شهری شهرداری اصفهان با اشاره به برگزاری مناقصه عمومی 
و ترک تشریفات برای اجرای طرح های عمرانی ادامه داد: از اول دی ماه 9۶ تا 
یکم دیماه 97 از مجموع ۱۰۶ قرارداد منعقد شده ۲۱ درصد مناقصه عمومی، 
۳۳ درصد ترک تشریفات و 4۶ درصد قرارداد با سازمان های وابسته بوده است. 
از سال 97 تا 9۸ از مجموع ۱77 قرارداد 47 درصد مناقصه عمومی، ۱7 درصد 

ترک تشریفات و ۳۶ درصد قرارداد با سازمان های وابسته بوده است.
وی افزود: از سال 9۸ تا 99 از مجموع ۲۱۱ قرارداد منعقده، ۵۱ درصد مناقصه 

عمومی، ۱۶ درصد ترک تشریفات و ۳4 درصد سازمان های وابسته است.
مظفر بیان کرد: طبق این آمار هر ساله به آمار مناقصه های عمومی اضافه شده 
است و در سال 9۶ تا 97 فقط در سازمان عمران بیش از 9۳ میلیارد تومان قرارداد 
منعقد شده است که سایر سازمان ها هم کارهای عمرانی زیادی در حال اجرا 
دارند به خصوص سازمان ساماندهی مشاغل شهری که به اندازه سه منطقه پروژه 

در حال اجرا دارد.
وی ادامه داد: در سال 9۸ مبلغ این نوع قراردادها به ۵۲۲ میلیارد تومان و در سال 

99 به ۶۰۳ میلیارد تومان افزایش یافت.
مظفر بیان کرد: قراردادهایی که شهرداری با ترک تشریفات منعقد کرده است از 

سال 9۶ تا 99 روند کاهشی داشته است.
معاون عمران شهری شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه هزار و ۲۲۰ مورد تعداد 
کل قراردادهای منعقد شده طی این سه سال است، اظهار کرد: تعداد قراردادهای 
فعال تحویل نشده از مهر 9۶ تاکنون همراه با قراردادهای منطقه ای، یک هزار و 

7۰۵ مورد با یک هزار ۳۸۲ میلیارد تومان اعتبار در این مدت بوده است.
وی ادامه داد: تعداد قرارداد منعقد و تحویل شده یک هزار و ۲۱۶ پروژه تمام شده 

با ۳۵۶ میلیارد تومان از مهر 9۶ تاکنون بوده است.
مظفر با اشاره به اینکه قراردادهای فعال قبل از مهر 9۶ حدود ۵۱۶ میلیارد تومان 

با ۳7۰ قرارداد بود، گفت: این قراردادها بعد از سال 9۶ تحویل شد.
وی اعتبار قراردادهای فعال کنونی را یک هزار و 9۵ میلیارد تومان با تعداد 4۶۳ 
مورد عنوان و اظهار کرد: قراردادهای تحویل شده از مهر 9۶ تاکنون یک هزار و 

۵۵۸ قرارداد با بودجه ۶7۲ میلیارد تومان را شامل می شود.
بیشترین اعتبارات در پروژه اجلاس، رینگ چهارم و تاسیسات زیربنایی هزینه 

می شود
معاون عمران شهری شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای پروژه های تاسیسات 
زیربنایی از سوی شهرداری گفت: این پروژه ها شامل خطوط انتقال آب و تصفیه 
خانه پساب است تا نگرانی برای آبیاری فضای سبز برطرف شود. برهمین اساس 
بعد از پروژه اجلاس سران و رینگ چهارم ترافیکی، بیشترین اعتبار در این حوزه 

هزینه می شود.
وی افزود: بیشترین پیمان های تحویل شده بر حسب نوع پروژه شامل آسفالت 

معابر، ساختمان سازی تجاری – اداری و تاسیسات زیربنایی بوده است.
تحویل ۱۲۸ پروژه شاخص عمرانی در این دوره مدیریت شهری

مظفر ادامه داد: پروژه های شاخص تحویل شده در این دوره ۱۲۸ پروژه با 4۲7 
میلیارد تومان قرارداد بوده است.

گــــزارش
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آمار تعــداد مبتلایان و 
جان باختــگان ویروس 
کرونــا رو بــه کاهش 
اســت؛ آمارهایی که تا 
۲ مــاه قبل بــه نزدیک 
۵۰۰ جان باخته در روز رسیده بود، 
حالا، ۲ رقمی شــده است و خیلی ها 
را امیــدوار به فروکــش حداکثری 
شیوع ویروس در کشور کرده است. 
اعمال سیاســت های ســختگیرانه 
از ترددهــای بین شــهری گرفته تا 
تعطیلی های اجبــاری مؤثرترین راه 
برای فرونشــاندن توفــان کرونا در 
۶۰روز گذشته بوده است، اما همزمان 
با کاهــش آمارها، تصمیــم مدیران 
برای ادامه اجــرای محدودیت ها و 
ســختگیری ها متزلزل شده است. 
از روز گذشــته، حجــم ترددهــای 
بین شــهری به۲۱۲شــهر زرد رو 
به افزایــش گذاشــته و خیلی ها را 
نگران از آغاز دوبــاره چرخش کرونا 
در کشــور کرده اســت؛ چرخشی 
که همزمانــی آن بــا ورود کرونای 
انگلیســی و ابتلای چند نفر به این 

 بیماری بر دامنــه نگرانی ها افزوده
 است.

در حــدود یــک ســال گذشــته 
تصمیم های ناگهانی و بازگشایی های 
یکباره عمدتــا به نتایــج نامطلوبی 
منتهی شده است. تنها ۳ هفته پس 
از بازگشــایی های اردیبهشت که در 
آن زمان پلکانی هم انجام شد، پیک 
جدیدی از کرونا را در کشــور به راه 
انداخــت؛ پیکی که تــا همین ۲ ماه 
پیش فروکش نکرد و به طور فزاینده 
افزایش می یافت. کارشناســان و از 
آن جمله اپیدمیولوژیســت ها پیش 
از این گفته انــد: بهترین روش برای 
مهار همه گیری، کاهــش تدریجی 

محدودیت هاست.
حالا و در شــرایطی که آمــار ابتلا و 
فوتی های کرونــا در وضعیت تقریبا 
با ثباتی اســت به نظر می رسد ستاد 
ملی مقابله با کرونا تصمیم به کاهش 
محدودیت هــا گرفتــه اســت. این 
کاهش شامل بازگشــایی مدارس، 
تردد جاده ای و نیز بازگشایی بخشی 
از مشاغلی اســت که ماه هاست در 
وضعیت نیمه تعطیل یا کاملا تعطیل 
قراردارند؛ مثلا سینماها. این تصمیم 
در حالی اتخاذ شده که مخاطره گونه 
جدید ویروس کرونا با قدرت سرایت 
پذیری بالا بیخ گوش ماســت. وزیر 
بهداشت از شناســایی ۴فرد مبتلا 
به ویروس انگلیسی کرونا خبر داده 
است. اما در چنین شرایطی چه باید 

کرد و آیا تصمیم بازگشایی پرمخاطره 
است و ما را در معرض پیک جدیدی 

قرار می دهد؟
بازگشــایی ناگهانی پرمخاطره 

است
اپیدمیولوژیســت هایی مانند حمید 
سوری که چند روزی است به عنوان 
عضو شورای مشورتی علمی و رئیس 
کمیته کشوری اپیدمیولوژی کرونا 
منصوب شــده می گوید: تصمیم به 
کاهش محدودیت هــا خطرناک، با 
عجلــه و دارای تبعاتــی اســت که 
اتخاذکننــدگان آن بایــد در آینده 
درباره پیامدهای آن پاسخگو باشند.

به گفته او مدیریت اپیدمی و کنترل 
آن شــرایط خاص خود را می طلبد 
و نباید بدون درنظر گرفتن شــرایط 
و ویژگی هــای بیمــاری، در اتخاذ 
سیاست های مقابله ای ساده انگاری 
کرد: اگــر زمانبنــدی مداخلات یا 
زمانبندی رفع برخی مقررات درست 
نباشد هر آن امکان بازگشت دوباره 

قله های جدید اپیدمی وجود دارد.
حمید ســوری ادامــه می دهد: در 
شــرایط کنونی روند کاهــش را در 
پیک سوم اپیدمی از اواسط آذر شروع 
کردیم و این روند تاکنون بسیار خوب 
و امیدوارکننده پیش رفته است، اما 
همچنان در وضعیتی شــکننده قرار 
داریم که هر تصمیم نادرست و ساده 
انگارانــه ای می تواند بــه ایجاد موج 
جدیدی از بیماری و وارد کردن کشور 

به موج چهارم اپیدمی منجر شود.
کاهش محدودیت ها عجله ای بود

عضو شورای مشورتی علمی و رئیس 
کمیته کشوری اپیدمیولوژی کرونا، 
با تأکید بر اینکه رنگ بندی شــهرها 
در شیوع اپیدمی توانست تا حدودی 
وضعیت هر شــهر را از نظر شــیوع 
ویروس نشان دهد، اما تغییرات اخیر 
در رنگ بندی شهرها نباید منجر به 
فریب مردم در عادی انگاری وضعیت 
شــود، می گوید: ممکن است برخی 
شهرها در تقســیم بندی رنگ ها در 
وضعیــت زرد قرار گرفته باشــند و 
بتوانیم بر این اساس، گشایش هایی 

را در برخی فعالیت هــا و رفتارهای 
معمول اجتماعی بــرای مردم ایجاد 
کنیــم، اما هنگامی کــه کنترل ها و 
نظارت هــا بــر رونــد فعالیت های 
گشــایش یافته کافی نباشد، چنین 
اتفاقــی می تواند خطرناک باشــد و 
هزینه های سنگینی بر جای بگذارد.

استراتژی کنونی مقابله با کرونا 
هزینه زاست

او به تجربــه کشــورهای دیگر در 
اعمال قوانین و مقررات سختگیرانه 
و اســتمرار محدودیت ها برای مهار 
اپیدمی اشــاره می کند و بــا تأکید 
دوباره بر اینکه کشــور هنوز موفق 

به مهار کامل اپیدمی نشــده است، 
می گویــد: بایــد ســختگیری ها را 
۲ ماه دیگر تحمــل می کردیم. این 
نگرانــی را داریــم کــه بــا کاهش 
ســختگیری ها و محدودیت ها وارد 
قله چهارم اپیدمی و فــوران آن در 
کشــور در مدت کوتاهی شویم. باید 
همان کاری که در کشورهایی مانند 
نیوزیلنــد، اســترالیا و کره جنوبی 
انجام شــد، درایران نیز اجرا می شد. 
متأسفانه با بازگشــایی ها و کاهش 
محدودیت ها نگرانی های جدی برای 
 شــیوع گســترده بیماری در کشور 

داریم.  

پیچ تاریخی یک تصمیم کرونایی
رئیس کمیته کشوری اپیدمیولوژی کرونا می گوید: الگوی اپیدمی 

هم اکنون نشان می دهد قدرت سرایت ویروس کرونا افزایش بیشتری 

یافته و تصمیم به کاهش محدودیت هــا خطرناک، باعجله و دارای 

تبعاتی است.

تصمیم به کاهش 
محدودیت ها خطرناک، 
با عجله و دارای تبعاتی 
است که اتخاذکنندگان 
آن باید در آینده درباره 
پیامدهای آن پاسخگو 

باشند.

 همشهری آنلاین
گزارش
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شمارش معکوس برای دسترسی به واکسن ایرانی
 به دنبال شیوع کرونا در جهان و درگیر شدن همه کشورها با این بیماری، در نهایت باعث 
شد تا دانشمندان و محققان حوزه پزشکی، در صدد ســاخت واکسن برای مقابله با این 

بیماری بر آیند.
در همین حال، ویژگی های خاص ویروس کرونا که در نوع خود خیلی چموش و سرکش 

است، باعث شده تا ساخت واکسن نیز با مشکلات و چالش هایی مواجه شود.
در چنین شرایطی، دانشمندان و محققان کشــورمان نیز همپای دنیا، مطالعه و تحقیق 
برای ساخت واکسن کرونا را در مراکز تحقیقاتی و علمی، آغاز کردند و امروز بعد از گذشت 
نزدیک به ۱۱ ماه از شیوع این بیماری در ایران، چند مرکز تحقیقاتی توانسته اند وارد فاز 

آزمایش بالینی واکسن بر روی انسان شوند.
ساخت واکسن مشترک با کوبا

شاید نقطه عطف دستاوردهای علمی و پزشکی ایران، همکاری با مراکز تحقیقاتی معتبر در 
زمینه ساخت واکسن باشد. به طوری که انستیتو پاستور ایران، در یک همکاری مشترک 

با کوبا، در مسیر ساخت واکسن کرونا قرار دارد.
علیرضا وهاب زاده مشاور وزیر بهداشت، با انتشار متنی در فضای مجازی، نوشت: واکسن 
مشترک انستیتو پاستور ایران و کوبا مرحله نخست کارآزمایی بالینی را با موفقیت پشت سر 
گذاشت و مرحله دوم هم در کوبا در حال انجام است و به زودی وارد مرحله نهایی می شود.

وی تاکید کرد: با تلاش انستیتو پاستور ایران، این واکسن نیز در ادامه همکاری های قبلی 
روی پلتفرم مشترک در داخل کشور تولید می شود.

آن طور که رئیس انستیتو پاستور وعده داده است شاهد اجرای مرحله سوم مطالعات بالینی 
این واکسن تولید مشترک در بهمن و اسفند ۹۹ بر روی ۵۰ هزار نفر داوطلب در کشورمان 

خواهیم بود و پس از تأیید نهایی تولید انبوه آن در دستور کار قرار می گیرد.
پیش از این نیز انستیتو پاستور ایران با کشور کوبا همکاری مشترک در تولید واکسن داشته 
است.فناوری واکسن تولید مشترک ساویونیت پروتئین است که بخشی از پروتئین آر بی 
دی ویروس را تولید می کند که روش شناخته شده ای است و فناوری قابل توجهی دارد که 

در کشور ما نیز این انتقال فناوری صورت خواهد گرفت.
ساخت واکسن کووایران

در همین حال، تلاش محققان ستاد اجرایی فرمان امام برای 
ساخت واکسن کرونا به روزهای خوبش نزدیک می شود و 
آزمایش های انسانی این واکسن، به سرعت و با موفقیت 
در حال انجام است.حامد حسینی مدیر مرکز کارآزمایی 
بالینی دانشگاه علوم پزشکی تهران و مسئول تیم نظارت 
بر آزمایشات انسانی واکســن »کوو ایران«، گفت: پس از 

اخذ مجوز از کمیته پایش ایمنــی و داده مطالعات بالینی، 
تزریق واکسن به گروه ســوم از داوطلبان بر روی ۳ نفر انجام 

شد و این فاز از تست انسانی تا تزریق بر روی ۵۶ نفر ادامه خواهد 
ارسال یافت.وی افزود: امیدواریم ابتدای بهمن ماه بتوانیم نتایج را به کمیته پایش 

کنیم تا مجوز تست واکسن برای فاز دوم صادر شود.به نظر می رسد در شرایطی که همراهی 
مردم با دستورالعمل های ستاد ملی مقابله با کرونا، باعث شده تا شاهد وضعیت خوبی قرار 
بگیریم، اخبار ساخت واکسن کرونا در داخل کشــور نیز تداوم خبرهای خوب روزهای 

کرونایی برای مردم باشد.

استخدام پشتیبان سایت آقا در 
فروشگاه اینترنتی دیجیک در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۲۳۵۱8۱۳

استخدام کارشناس فروش، 
کارشناس کنترل کیفی و اپراتور 

تولید در اصفهان
تلفن ۰۳۱۹۵۰۱۳۹۵۴

دعوت به همکاری اعطای نمایندگی در 
برهان علم و معرفت در اصفهان

تلفن ۰۲۱۶۶۹۱۲۹8۶

استخدام مدیر خدمات پس از 
فروش آقا با حقوق و مزایا در لورچ 

در اصفهان
تلفن ۰۳۱۳۵7۲۱۴۱۴

استخدام اپراتور ماشین های تزریق 
پلاستیک آقا در اصفهان
تلفن ۰۳۱۳۵7۲۰۰۳۱

استخدام مدیر بازرگانی در شرکت بامداد 
کیمیانفیس در تهران و اصفهان

موبایل ۰۹۱۳۳۱۱۳۳۶۹

استخدام کارشناس تبلیغات در 
شرکت پلی فریم سپاهان در اصفهان

موبایل ۰۹۱۳۳7۴۴8۹8

استخدام فروشنده با سابقه آقا در 
فروشگاه پوشاک بزرگ در اصفهان

موبایل ۰۹۳8۵8۲۲۳۰۲

استخدام نیروی خدمات و فروشنده 
ماهر در گروه تولیدی ماتا در اصفهان

موبایل ۰۹۳۶7۳7۶8۱۴

استخدام دستیار مدیرعامل مسلط 
به زبان انگلیسی در اصفهان
hr.jobs1397@gmail.com

استخدام کارشناس فروش در حوزه 
فروش دام و طیور در اصفهان و 

خوزستان
تلفن ۰۲۱88۳8۵۹۹۳

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام کارشناس فروش خانم در یک 
شرکت در اصفهان

تلفن ۰۳۱۹۵۰۱7۳۶8

استخدام نگهبان، کارگر ساده خط 
تولید و کارگر ماهر خط تولید در 

اصفهان
واتساپ ۰۹۹۰۲۱۴77۹۶

استخدام کارشناس فروش خانم در یک 
دفتر بازرگانی آهن

موبایل ۰۹۹۰۱8۴۹۵۵۲

استخدام منشی تلفنی در یک شرکت 
معتبر در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۲۶8۳۵۴۹

استخدام حسابدار آقا در مجموعه 
آسیا در اصفهان

hajian@asiagoldsmith.com

راهکار واکسیناسیون مردم علیه کرونا
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، در مورد راهکارهای وزارت بهداشت و دولت برای واکسیناسیون مردم علیه کرونا، توضیحاتی ارائه 
داد. حسینعلی شهریاری، در مورد بیانات رهبر معظم انقلاب مبنی بر ممنوعیت ورود واکسن آمریکایی و انگلیسی به کشور گفت: اظهارات 
رهبری در این رابطه فصل الخطاب است و همه موظف به اجرای آن هستند.وی با بیان اینکه ما هیچ وقت به کشورهای اروپایی از جمله آمریکا، 
انگلیس و فرانسه اعتماد نداشتیم و نداریم، افزود: این کشورها دشمنان قسم خورده نظام جمهوری اسلامی ایران هستند و بیش از یک قرن 
به ایران و ایرانی خیانت کردند.شهریاری ادامه داد: این کشورها از هر آنچه که در توان داشتند استفاده کردند اما نتوانستند جمهوری اسلامی 
را به زانو در بیاورند بنابراین این خطر وجود دارد که توسط برخی داروها و واکسن ها بخواهند مردم ما را دچار آسیب هایی کنند که غیرقابل 
بازگشت باشد.وی یادآور شد: واکسن کرونا از جمله واکسن هایی است که جمعیت زیادی مانند افراد جوان، نخبگان و کودکان به آن نیاز پیدا 
خواهند کرد. بنابراین حساسیت زیادی در این رابطه وجود دارد؛ کشور فرانسه ســابقه خون های آلوده را دارد و با صادرات خون های آلوده 
افراد بیگناه زیادی را مبتلا به ایدز کرد که تعدادی از آنها هم فوت شدند و تعدادی هم زندگی سختی را می گذرانند اما متأسفانه حتی حاضر 
به پرداخت غرامت نشد.شهریاری افزود: رهبر معظم انقلاب در این مقطع حساس کنونی عالمانه و آگاهانه دستور ممنوعیت واردات واکسن 
کرونا از کشورهای انگلیس، فرانسه و آمریکا را صادر کردند و باید در این رابطه نهایت اهتمام خود را برای تقویت تولید واکسن به کار ببریم و به 
تولید داخل تکیه کنیم.رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس، خاطرنشان کرد: وزارت بهداشت و دولت می توانند واکسن مورد نیاز برای 
برخی گروه ها را تا زمانی که واکسن داخلی به تولید انبوه برسد و ممکن است که این مهم تا اردیبهشت و خرداد ۱۴۰۰ طول بکشد از کشورهای 
شرق آسیا مانند چین، روسیه و کوبا تأمین و وارد کنند البته وزارت بهداشت هم باید تمامی نظارت های لازم را داشته باشد و مسئولان باید 

این موضوع را پیگیری و در این راستا گام بردارند و حرکت کنند.

خطر کرونای جهش یافته برای سنین زیر ۲۰ سال
یک فوق تخصص عفونی کودکان با اشاره به این که کودکان و افراد زیر ۲۰ سال بیشتر مستعد ابتلا به گونه ی جهش یافته کرونا هستند، گفت: 
متاسفانه کودکان در کارآزمایی بالینی و واکسیناسیون های کرونا نیســتند و این یکی از نگرانی های ما است. اگر این ویروس جهش یافته 
قرار باشد گسترده شود، آن وقت با گروه مستعدِ ابتلایی روبه رو هستیم که واکسن هم نزده اند. دکتر علیرضا ناطقیان، با اشاره به اینکه کیس 
جدید ابتلا به کرونا در اطفال کاهش یافته است، گفت: به نظر می رسد با موارد کمتری از کرونا روبرو هستیم اما متاسفانه با عوارض دیگری از 
کرونا روبرو هستیم. این عارضه را به نام بیماری التهابی ناشی از کرونا در اطفال می بینیم و موارد قابل توجهی از آن داریم. وی افزود: کودکان 
مبتلا به این عارضه معمولا چندان بیماری را به دیگران منتقل نمی کنند، اما خودشان در خطر عوارض قلبی، کبدی، کلیوی و ... هستند. 
به همین دلیل همچنان قسمت هایی از بخش های اطفال را برای بستری این کودکان در نظر می گیریم. وی با بیان اینکه اعلام اینکه چند 
درصد از کودکان مبتلا به کرونا چنین عوارض سختی را تجربه می کنند راحت نیست، اظهار کرد: زیرا نیاز به تحقیقات بیشتر در این زمینه 
است اما ممکن است بحث ژنتیک و زمینه ارثی و پاسخ دهی سیستم ایمنی بدن کودکان در میزان بروز بیماری موثر باشد. اکثر کودکانی 
که این عوارض را تجربه می کنند و نزد پزشک می آیند معمولا زمینه آلرژی و حساسیت های مختلف را داشتند.وی در پاسخ به این سوال 
که کورکان از چه سنی می توانند واکسن کرونا تزریق کنند؟، گفت: در مجوزهایی که برای واکسن ها ارائه شده است نام بزرگسالان مطرح 
شده و بنده هنوز واکسن تایید شده ای برای مصرف کودکان ندیدم و این هم یکی از نگرانی های متخصصین کودکان است. اگر این ویروس 
جهش یافته قرار باشد گسترده شود، آنوقت با گروه مستعد ابتلایی روبرو هستیم که واکسن هم ندارند بزنند. تاکنون مطالعات واکسن بر 
بزرگسالان صورت گرفته است و باید دید آیا بررسی های مربوط به واکسن طی سال آینده به گروه سنی کودکان هم ممکن است برسد یا خیر.

گزارش

فصل زمستان با توجه به سرما و گاهی کاهش بارندگی، باعث بروز انواع آلودگی می 
شود.

 خبر خوب این است که سم  زدایی از بدن در فصل زمستان قرار نیست خیلی هم سخت 
باشد. گاهی اوقات بهترین روش برای سم زدایی پیروی از یک رژیم غذایی سالم است:

زردچوبه: ادویه مورد علاقه کبد است و تمامی آنزیم  های لازم را برای سم  زدایی کبد 

فراهم می  کند.
کلم پیچ: کلم پیچ ضدسرطان و دارای ترکیبات آنتی اکسیدان است که به پاکسازی 
بدن کمک می  کند. همچنین اثرات مخرب ناشی از اســتعمال دخانیات را از بین 

می  برد.
کران بری: یکی از بیشترین مقادیر آنتی  اکسیدان را بین میوه  ها در اختیار دارد حتی 
بیشتر از چغندر، بلوبری و توت فرنگی. به همین خاطر آنها کاهش  دهنده تکرر ادرار 
ناشی از التهاب  های عفونی است. کران  بری همچنین می  تواند با باکتری  های مضر 

مبارزه کند، التهاب و میزان اسیدیته  بدن را کاهش دهد.
زنجبیل: ادویه مقوی برای سیستم گوارشی است. ترکیبات و ساختار زنجبیل به گونه 
 ای اســت که به گردش خون کمک می  کند. ضدالتهاب و برای زخم معده مفید است. 
دارای آنتی اکسیدان بوده و بهترین گیاهی است که باعث پاکسازی سیستم گوارشی 

از سموم می  شود.
عسل: مخلوط آب ولرم و عسل یکی از بهترین مایعات طبیعی برای دفع مواد زائد از بدن 

است. در واقع عمل دفع این مواد زائد به سم زدایی بدن منجر شده و کولون را پاکسازی 
و عملکرد آن را بهبود می دهد. علاوه بر این، افزودن مقدار کمی آب لیموترش نیز به این 

شربت باعث افزایش میزان ادرار شده و سلامت دستگاه ادراری را بالا می برد.
چغندر: سرشــار از آنتی  اکسیدان  های قدرتمند اســت و به خاطر رنگ بنفش بسیار 
تیره منبع عظیمی از پتاسیم و فیبر محســوب می شود. به عقیده محققان، منابع غنی 
از نیترات از قبیل چغندر، می  توانند تولید اکســید نیترات و جریان خون به عضلات را 
بهبود دهند و همچنین جلوی خســتگی و درد در بدن را بگیرند. حتی اگر شما ورزش 
نمی کنید و مرتب باشــگاه نمی  روید، چغندر هنوز می  تواند اثر مفیدی روی سلامتی 
اعصاب، کلیه، کبد و عملکرد پانکراس شما داشته باشد. چرا که سرشار از ویتامین ث، 

فولات و منیزیم است.
کلم بروکلی: یک کاسه جوانه کلم بروکلی بیشتر از یک پرتقال، ویتامین ث برای مبارزه 
با سرماخوردگی دارد و از طرفی سرشار از آهن، ویتامین کا و کلسیم است. ایندول-۳-

کاربینول موجود در کلم موجب سم زدایی از کبد می شود.

بهترین روش برای سم زدایی بدن در روزهای آلودگی هوا

متخصص عفونی: اوج گیری مجدد کرونا 
درگیری بیشتری ایجاد می کند

 مدیر گروه بیماری های عفونی دانشــگاه علوم پزشــکی 
بیرجند گفت: هر بار که اوج گیری جدیــد کرونا را تجربه 
کردیم، با موارد ابتلا و فوت به صورت شدیدتر مواجه شدیم 

و این به رفتار ما و ویروس بر می گردد.
مسعود ضیایی افزود: از ابتدای شیوع ویروس کرونا در کشور 
تاکنون سه اوج گیری )پیک( را پشت سر گذاشتیم و بعد از هر 

کدام، موارد بیماری کاهش یافت اما دوباره شیوع ویروس کرونا 
اوج گرفت و در شرایط مساوی با اوج گیری قبلی، افراد بیشتری 

درگیر بیماری شدند.
وی گفت: عموما پــس از آن که آمار کاهــش می یابد نوعی 
عادی انــگاری در جامعه اتفــاق می افتد کــه در همین روند 
پروتکل ها به خوبی رعایت نمی شــود و باز هم با موارد ابتلا به 

صورت شدیدتر مواجه می شویم.
متخصص بیماری های عفونی تصریــح کرد: در بعُد اجتماعی 
با توجه به مناسبت های پیش رو اگر این عادی سازی تشدید 

شود، میزان سرایت ویروس کرونا افزایش پیدا خواهد کرد.
وی افزود: با ورود کرونای انگلیسی به کشور اگر از همین الان 
رعایت همه جانبه را در دستور کار قرار ندهیم با فاجعه بزرگ 

در اواسط بهمن و اسفند روبه رو خواهیم بود.
ضیایی گفت: باید بدانیم که میزان سرایت کرونای انگلیسی ۵۰ 
تا 7۰ برابر بیشتر از ویروس قبلی بوده اما راه های پیشگیری از 
انتقال و ابتلا همین مواردی است که تاکنون توصیه شده است. 
وی اظهار داشت: واکسیناســیون حداقل تا سال آینده اتفاق 
نمی افتد و تنها راه نجات از کرونــا رعایت دقیق پروتکل های 

بهداشتی است.
رییس بخش عفونی بیمارســتان ولی عصر )عج( بیرجند که 
بیمارستان اصلی پذیرش و بســتری بیماران کرونایی است، 
افزود: از طرفی زمان هم می گذرد و خستگی و افسردگی ناشی 
از طولانی شــدن دوره شــیوع کرونا باعث می شود که میزان 
رعایت پروتکل های بهداشــتی کاهش یابد بنابراین با کاهش 
این موارد، میزان مراجعات به بیمارســتان ها افزایش خواهد 
یافت پس باید رعایت همه جانبه را همچنان در دســتور کار 

داشته باشیم.
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Iran ready to 
cooperate with 
foreign firms 
with new terms
 Iranian Oil Minister Bijan 
Zanganeh said that if foreign 
oil and gas companies 
come to Iran, “We are ready 
to cooperate with them 
within the framework 
of stipulated terms and 
conditions."Speaking in the 
signing ceremony of contracts 
for retaining and increasing oil 
output, Zanganeh reiterated 
that Iran is ready to cooperate 

and collaborate with foreign 
oil companies if they come 
back to the Islamic Republic 
of Iran.“But we do not give up 
what we have achieved. We will 
clinch agreements with foreign 
oil and gas companies on a new 
basis within the framework 
of rules and regulations at a 
much more solid and higher 
level,” he added.Zanganeh 
emphasized that the capacities 
created in the sanctions period 
would be used optimally.The 
Oil Ministry will use its upper 
hand in conclusion of contracts 
with foreign companies under 
new terms and conditions, he 
said.

Q1-3 Exports 
From Bushehr at 
$4.3b
Exports from the 
southern Bushehr 
Province during the 
first nine months of the 
current Iranian year 
(started March 20, 
2020) stood at 18.95 
million tons worth 
$4.36 billion.
According to Ahmad 
Rajaei, a local official, 
petrochemical was the 
main product exported 
from Bushehr with 
15.15 million tons 
worth $4.04 billion and 
industrial, mining and 
agricultural products 
worth $161 million 
were exported during 
the nine-month period. 
“Pars Special Economic 
Energy Zone, in the 
port city of Assaluyeh, 
accounted for the 
lion’s share of exports 
from Bushehr. It was 
followed by Bushehr 
Port, Bandar Kangan 
and Bandar Dayyer. 
Major export products 
were butane and 
propane, methanol, 
p o l y e t h y l e n e , 
urea, styrene, gas 
condensates and 
cement,” he was 
quoted as saying by 
IRNA.
China with $2.92 
billion, the UAE with 
$493 million and 
Turkey with $173 
million, as well as 
Singapore, Qatar, 
India, Afghanistan and 
Brazil were top export 
destinations during 
the nine-month period. 
A total of 195,000 tons 
of province’s exports 
from Bandar Dayyer, 
mostly agricultural 
products, worth 
$56 million were 
shipped to Qatar, i.e., 
6% more than the 
corresponding period 
of last year in terms of 
volume. 
Noting that nine-
month exports from 
Bushehr’s customs 
were down 1% in 
terms of weight over 
last year’s similar 
period, the official 
said, “Bushehr is 
facing the challenges 
of infrastructure when 
it comes to exports; the 
completion of Shiraz-
Bushehr Highway 
and construction 
of railroad and 
creation of sea routes 
between Bushehr 
and Qatar would have 
a significant impact 
on the improvement 
of export from the 
province.”
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“Generating tax 
income through 
self-declaration 
is a significant 
achievement, which 
frees up energy 

for combating tax evasion. 
Economic operators who fail 
to submit their tax returns 
on time will be disqualified 
for receiving tax breaks and 
exemptions,” Mohammad 
Masihi was quoted as saying 
by IRNA.
Noting that the government 
will support businesses hurt 
by the coronavirus outbreak, 
the official said, “Tax will be 
imposed in accordance with 
their income and businesses 
that suffered enormous losses 
or were closed down due to 
the virus will be subject to tax 
forgiveness.” 
Latest data show the 
government earned upwards 
of 1,314 trillion rials ($5.05 
billion) in tax revenues in the 
eight months to Nov. 20, which 
account for 64% of the sum 
predicted in the budget for the 
period.
The government’s tax 
revenues consist of its returns 
from tax on legal entities, 
income tax, wealth tax, tax on 
imports and tax on goods and 
services. 
Earnings from taxing 
companies and legal entities 
stood at 347.53 trillion rials 
($1.33 billion), which account 
for 78% of the sum projected 
in the budget for the period 
under review. 
The Iranian National Tax 
Administration earned 257.75 
trillion rials ($991.34 million) 
from taxing civil servants and 
workers (income tax), which 
constitutes 74% of budget’s 
projected figure. 

Wealth tax revenues stood at 
157.68 trillion rials ($606.46 
million) over the period, 
indicating a 186% realization 
rate. Wealth tax recorded the 
highest growth over the period, 
thanks to tax on stock trading. 
Tax on imports earned the 
government 95 trillion rials 
($365.38 million). Earnings 
from tax on imports constitute 
39% of the projected 
budgetary requirements. The 
small realization rates are due 
to the decline in imports over 
the period.
And finally, tax on goods and 
services, which also includes 
value added tax earnings, 
hovered around 455.96 trillion 
rials ($1.75 billion), indicating 
49% of the projected figure in 
the eight-month budget. 
Total tax earnings as per the 
fiscal 2021-22 budget bill have 
been set at 2,515 trillion rials 
($9.67 billion), including 591 
trillion rials ($2.27 billion) 
from tax on legal entities, 491 
trillion rials ($1.88 billion) 
from income tax, 238 trillion 
rials ($915 million) from 
wealth tax, 235 trillion rials 
($903 million) from tax on 
imports and 957 trillion rials 
($3.68 billion) from tax on 
goods and services. 
Reforms
INTA has pursued a variety 
of reforms in rules and 
regulations, and sought to 
provide infrastructures 
needed to carry out a major 
modernization of the taxation 

system including:
Tax incentives were 
introduced for new companies 
willing to list on the stock 
market in the current fiscal 
year (March 2020-21). The 
proposal was floated by the 
Economy Ministry at the 
High Council of Economic 
Coordination, an ad hoc 
economic decision-making 
body comprising heads of 
three branches of power, and 
approved therein. 
INTA will grant tax waivers 
to companies wanting to 
go public. Potential listed 
companies will be accountable 
only for tax liabilities in the 
previous fiscal year (March 
2019-20) and INTA will not 
delve into prior tax records.
The tax agency made starting 
a business easier by removing 
15 requirements and 
unnecessary regulations, and 
consequently accelerating 
starting business procedures 
by 53 days. The Iranian Deeds 
and Properties Registration 
Organization was tasked 
with electronically putting 
all the information it needs 
to issue tax file numbers, also 
known as Economic Code in 
Iran, for real entities at the 
disposal of INTA. Prior to this 
new measure, there were 45 
stages to register for tax file 
numbers, of which 44 could 
be completed in less than half 
an hour but the last stage, the 
authentication process, would 
take days and consequently 

hurt ease of doing business. 
In addition, business entities 
don’t need to secure the value 
added tax registration permit.
Putting together the bill on 
Direct Tax Code Overhaul and 
sending it to the government 
for approval in the month 
ending Feb. 19, 2020, was 
another significant measure 
taken by INTA in the last 
fiscal year. The bill includes 
new types of tax, namely 
the individual income tax or 
personal income tax levied 
on wages, dividends, interest 
and other sources of income 
a person earns throughout 
the year, capital gains tax 
for residential property, 
vacancy tax; tax on luxury 
cars, etc. Amendments on tax 
exemptions and incentives 
have been envisioned in the 
proposal as well.  Taking 
measures regarding business 
owners' transactions 
processed through point-
of-sale devices to improve 
transparency, drafting the 
roadmap for modernizing 
the taxation system, 
including completing E-Tax 
and designing I-Tax systems, 
offering electronic services 
related to tax return filing, 
tax statements, registration 
of taxpayers and their 
electronic payments through 
smartphones, and reducing 
in-person communication 
between taxpayers and tax 
officers were other steps taken 
by INTA last year. 

Tehran Province 
unemployment slashes to 
6.7%: Governor-general
 Unemployment in Tehran Province has slashed 
to 6.8% in Autumn, according to Tehran Province 
Governor-General Anoushiravan Mohseni-Bandpei.
Speaking to reporters on Monday, he said that 
the figure shows a 2.6% decline compared to the 
preceding period.
Given the continued reduction of unemployment 
rate in Tehran Province over the past three quarters 
of the year, the year-on-year unemployment rate 
of the province is expected to have a significant 
reduction at the end of the year, he said.  
He said that an increase in providing the applicants 
with the necessary banking loans and a growth 
in issuance of construction licenses for creating 
production units have contributed to the reduction 
of unemployment.
Mohseni-Bandpei said that the province's 
unemployment rate in summer and spring has 
declined by 4.6% and 1.4% respectively compared 
to the preceding period.

Iran’s aluminum ingot 
output grows 50% in nine 
months
Iran’s aluminum ingot production reached 308,000 
tons during the nine calendar months to December 
20, indicating a 51% hike compared with the similar 
span of the last year.
According to the latest data released by the Iranian 
Mines and Mining Industries Development and 
Renovation Organization, Iranian companies 
produced 38,774 tons of aluminum ingot during the 
nineth calendar month (Nov. 21- Dec. 20).
The output of alumina, which is produced as a 
powder, reached 18,334 tons during the ninth 
month under review, down 2% year on year.
Iran plans to reach the annual production of 1.5 
million tons of aluminum ingot by the Iranian 
calendar year 1404 (March 2025-March 2026).

Iran, Afghanistan agree to 
develop intl. railway link: 
MP
Spokesperson for Iranian Parliament Civil 
Commission announced the approval of a draft 
agreement between the Islamic Republic of Iran and 
Afghanistan on international railway connection.
Seyyed Alborz Hossieni pointed to the agreement 
made between Iran and Afghanistan regarding the 
development of international railway link and said, 
“With the coordination made in this regard, details 
of a single article of the agreement was approved 
in 12 articles in the presence of a representative 
of the Iranian government and members of the 
Commission.”
Upon approval of this agreement, the government 
of the Islamic Republic of Iran and Afghanistan 
reached an agreement due to the existence of 
friendly relations and good neighborliness in 
terms of international communication lines to use 
capacities of two countries of Iran and Afghanistan 
in the field of exchanging goods and passenger, he 
added.
The aforementioned agreement will pave suitable 
conditions for Iran and Afghanistan to make optimal 
use of each other's freight and passenger capacities 
in the field of international transportation. 
Undoubtedly, this agreement will have a positive 
impact on the development of bilateral economic 
activities, Hosseini continued.

Self-declaration of tax by guilds 
accounts for %70 of the government’s 
tax revenues, a deputy head of Iranian 
National Tax Administration said, 
adding that plans are to increase the 
figure to %90 in two years.

Self-Declaration Accounts for %70 of Tax 
Revenues
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And finally, tax 
on goods and 
services, which 
also includes 
value added 
tax earnings, 
hovered 
around 455.96 
trillion rials 
(1.75$ billion), 
indicating %49 
of the projected 
figure in the 
eight-month 
budget. 
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As history shows, 
civilizations don't 
last forever and 
finally collapse 
mostly due to 
internal failures. 
The fate of past 

societies holds frightening 
lessons for what may lie 
ahead for some societies. 
Coronavirus pandemic, 
record unemployment and 
escalating social unrest are 
all pushing American society 
close to the breaking point. 
A couple of days ago, 
thousands of pro-Trump 
protesters rallied in 
Washington DC for the 
Million MAGA March, 
turning out to support 
President Trump and back 
his claims of voter fraud in 
the US election.
Regardless of the rightness 
or wrongness of his claim, 
the world is witnessing the 
developments going on 
in the country which has 
always tried to introduce 
itself as a role model of 
freedom and democracy. 
The developments shocked 
many around the world. 
Experts who have studied 
the collapse of civilizations 
in the past warn that the US 
is exhibiting symptoms of 
a society in real existential 
peril. 
We discussed the issue and 
recent developments in 
the US with Kazuto Suzuki 
vice dean and professor 
of international politics at 
the Public Policy School of 
Hokkaido University, Japan.
Here is the full text of his 
interview: 
How do you assess Trump's 
personality?
His actions, decisions and 

behavior are based on his 
own interests.  He does not 
care about the future of the 
country or the party. He 
only cares about himself.  
He is selfish and egoistic. 
Everything he does can 
explain from his obsession 
to himself.
What are the damages 
that he inflicted to 
the US internally and 
internationally? and 
generally how do you 
assess his failures and 
achievements for the US 
during the past 4 years?
There is a long list of 
damages to the US.  He 
destroyed the reputation 
of the US as the beacon on 
the hill.  The power of the 
US was based on the image 
that democracy, freedom, 
equal opportunity for 
success and individualism, 
but such power is heavily 
damaged.  Internationally, 
the US lost credibility to lead 
the Western states and to 
impose the democratization 
process to dictatorial states.  
The US has given up the 
leadership in international 
organizations, and now 
China is gaining grounds in 
those arena.
Failure: rebalancing 
trade with China; 
denuclearization of North 
Korea; preventing Iran 
from developing nuclear 
capabilities; preventing 
Russia from interfering 
with US cybersystems; 

preventing migrants from 
flowing in; maintaining 
the alliance with Europe; 
regime change in Venezuela; 
preventing China to oppress 
democratic movement
Success: Rapprochement 
between Israel and Arab 
states; blocking multilateral 
processes in WTO, WHO, 
Universal Postal Union etc; 
supporting Taiwan
Many believe that due to his 
irrational approaches and 
behavior, the era of the world 
without US leadership has 
begun. What do you think 
of this?
I think there is a possibility 
that Biden can bring the 
position of the US as the 
leader in the Western world, 
and the world is expecting 
him to do so.  But it is also 
possible that the "Trump 
the Second" may come into 
power in near future, and we 
have to prepare for that case.  
So, people will welcome 
the return of the US, but at 
the same time, people shall 
start preparing to be more 
autonomous and less reliant 
on the US.
Don’t you think that the 
dominance of neoliberalism 
in the US has paved the 
way for the emergence of a 
populist like Trump?
Neoliberalism is one of 
the reasons, but I think it 
is more important to focus 
on the way in which people 
think what the "fact" is.  The 
religion such as Evangelism 

and fake news providers 
created alternative reality 
and people (even Trump) 
believed in those "facts".  I 
think it is rooted deeply in 
the culture and history of 
the US.
How can existing 
deficiencies be amended?
I think it is up to the practice 
of Biden Administration.  
President-elect Biden 
has to work hard to make 
actions that will restore the 
credibility of the US, such as 
appointing WTO Director-
General, returning to Paris 
Accord, back to JCPOA, 
reinstate the normal tariff 
with China etc.  These may 
have some resistance in the 
US, but it is important for 
Biden to demonstrate his 
willingness to break with 
the past.Trump gained about 
50 percent of the votes of 
the American people (about 
70 million) in the 2020 
presidential election, do 
you think that Trump or 
Trumpism (better to say 
American exceptionalism) 
died or it will reemerge in 
the future?
It will not die, but it will 
submerge for a moment.  But 
when someone plays the 
role of "Trump the Second", 
it may be revitalized.  I think 
there is a deep division, and 
as long as the alternative 
media and alternative facts 
are circulating around, 
it is difficult to extinguish 
Trumpism.

'Iran can become economic 
power of region'
 Expressing hope for the lifting of unjust sanctions 
against Iran, Pakistani Prime Minister Imran Khan 
said that Iran has the potential to become an economic 
power in the region.
Referring to Islamabad's independent foreign policy 
in order to strengthen relations with neighboring 
and friendly countries, Imran Khan said that in recent 
years, Iran and Pakistan have established a good 
understanding to strengthen relations with each other.
"At the time of the start of the government, bilateral 
relations with Iran may not have been satisfactory, 
but today I can say that there are excellent relations 
between the two countries," he added.
"We have a good understanding with Iran to develop 
relations," he noted.
Referring to anti-Iranian sanctions and their 
consequences in the development of trade between 
the two countries, Imran Khan said that unfortunately, 
Iran faces sanctions that have hindered the 
development of Pakistan's trade cooperation with 
that country.
Speaking at the International Conference on Peace 
and Development in South Asia and the Middle East 
in Islamabad in October last year, the Prime Minister 
of Pakistan said that Pakistan could benefit from 
Iran's economic potential if anti-Iranian sanctions are 
lifted and relations between Tehran and Washington 
improve.
US Planning to Blacklist 
Yemen’s Ansarullah: Sources
 Washington is reportedly planning to designate 
Yemen’s Houthi Ansarullah movement as a foreign 
“terrorist” group on Monday.
Three sources have told Reuters that the 
administration of outgoing US President Donald 
Trump is going to blacklist the resistance movement.  
According to two of the sources quoted by Reuters, the 
decision could be announced as soon as Monday.
The move comes as the administration of US President-
elect Joe Biden prepares to take over from the Trump 
administration on January 20.
Saudi Arabia and a number of its regional allies 
launched the war on Yemen in March 2015, with the 
goal of bringing the government of former president 
Abd Rabbuh Mansur Hadi back to power and crushing 
the popular Ansarullah movement.
The US-based Armed Conflict Location and Event 
Data Project (ACLED), a nonprofit conflict-research 
organization, estimates that the war has claimed more 
than 100,000 lives.
The Houthi Ansarullah movement, backed by armed 
forces, has been defending Yemen against the Saudi-
led alliance, preventing the aggressors from fulfilling 
the objectives of the atrocious war.
Diplomats and aid groups worry the US designation of 
Ansarullah could threaten peace talks and complicate 
efforts to combat the world’s largest humanitarian 
crisis caused by the Saudi-led coalition’s aggression 
against the Yemeni nation, Reuters reported.

Populist Trump product of 
neoliberalism, US culture, history

Referring to the possibility of the return 
of "Trump the Second", Prof. Suzuki says 
the world should prepare itself to become 
less reliant on the US adding that Trump is 
product of neoliberalism and US culture and 
history.
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Deputy FM Araghchi, South 
Korean counterpart meet in 
Tehran
First Vice Minister of Foreign Affairs of South Korea Choi 
Jong Kun had a meeting with Iranian deputy Foreign 
Minister for Political Affairs Seyyed Abbas Araghchi during 
a visit to Tehran.
Choi Jong Kun, who is leading a delegation of South Korean 
political and financial officials in a trip to Tehran, held the 
meeting with deputy Foreign Minister Araghchi on Sunday 
evening.
The visiting diplomat described his visit to Tehran as a 
sign of the importance that South Korea attaches to the 

expansion of relations with Iran, stressing that Seoul is 
resolved to rebuild trust in the bilateral ties in the new year 
by addressing the problems in the relations with Tehran.
For his part, Araghchi pointed to Iranian financial assets 
frozen in South Korea, saying the Korean banks have 
illegally blocked Iran’s currency resources for nearly two 
years and a half citing a fear of US sanctions.
“This action (by South Korea), which is only surrender 
to ransom demand from the US, is not acceptable, and 
naturally the expansion of relations (between Tehran and 
Seoul) would be meaningful only when this problem is 
solved,” the Iranian deputy minister added.
Pointing to the failure of negotiations that Iran, 
particularly the country's Central Bank, has held with 

the South Korean officials 
about the problem, Araghchi 
said Iran believes that the 
freezing of its financial 
assets in South Korea 
results from the Seoul 
government’s lack of 
political will rather than the 
cruel sanctions imposed by 
the US.
He further called on South Korea to 
make serious efforts to find the necessary mechanism for 
resolving the issue as a top priority in the relations with 
Iran.

I think there is a 
possibility that 
Biden can bring 
the position of 
the US as the 
leader in the 
Western world, 
and the world is 
expecting him 
to do so.  But it 
is also possible 
that the "Trump 
the Second" may 
come into power 
in near future, 
and we have to 
prepare for that 
case.  
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Most of 120 
Arrested Or 
Identified at 
Capitol Riot 
Were Longtime 
Trump 
Supporters
 Most of 120 people who 
have been arrested in 
connection to or identified 
as being at the US Capitol 
riot through photos and 
videos are longtime 
supporters of President 
Trump, an AP analysis 
determined.
The AP reviewed the 
social media posts, voter 
registrations, court files 
and other public records of 
120 individuals suspected 
of being involved with the 
riots at the Capitol building 
and concluded that most 
backed the president.
The AP analysis 
comes after several 
conservatives, including 
lawmakers, have 
promoted without 
evidence the theory 
that groups like antifa 
and Black Lives Matter 
infiltrated the pro-Trump 
protests and were 
responsible for the riots 
in the Capitol, The Hill 
reported.
The 120 people included 
Republican Party officials, 
GOP political donors, 
far-right militants, white 
supremacists and those 
who believe in QAnon, 
a theory that Satan-
worshipping pedophiles 
control the government, 
the AP found.
Many of the rioters were 
found to have posted 
unfounded claims 
promoted by Trump that 
the election had been 
stolen or that widespread 
voter fraud contributed 
to US President-elect Joe 
Biden’s victory. Several 
of the posts involved 
threats of violence against 
Democrats or Republicans 
considered not on the 
president’s side. Many 
posted either during or 
after Wednesday’s events, 
with several expressing 
pride in their actions, 
according to the AP.
At least 90 people have 
been arrested for charges 
ranging from curfew 
violations to felonies 
such as assaulting police 
officers, possessing 
illegal weapons and 
making death threats 
against Speaker Nancy 
Pelosi (D-Calif.). Records 
indicate that some of the 
rioters are accused of being 
heavily armed, including 
Lonnie Leroy Coffman and 
Cleveland Grover Meredith 
Jr., both supporters of the 
president.
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Iran Planning to Design New 
Heavy Water Reactor
The Atomic Energy Organization of Iran (AEOI) is taking the initial 
steps to design another heavy-water reactor similar to an existing 
one in the city of Arak, a lawmaker said.Speaking to reporters on 
Sunday, Abolfazl Amouei, the spokesman for the Iranian Parliament’s 
National Security and Foreign Policy Committee, said the AEOI’s 
spokesman had announced the matter in a meeting with members of 
the committee also attended by the Iranian deputy foreign minister 
for legal and international affairs, Mohsen Baharvand.Amouei said 
the implementation of a new law called the “Strategic Action Plan 
to Lift Sanctions and Safeguard Interests of Iranian People” was 
examined during the meeting, Press TV reported.On December 1, 
Iranian lawmakers overwhelmingly voted in favor of the action plan, 
which intends to counteract sanctions imposed on Iran after President 
Donald Trump on May 8, 2018 pulled the United States out of the 
Iran nuclear deal of 2015. The bill became law after Iran’s Guardian 
Council ratified it a day later.According to the new law, the Iranian 

administration is required to suspend more commitments under the 
nuclear deal, officially called the Joint Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA), which was inked by Iran and six world powers on July 14 that 
year.The law tasked the AEOI with producing and restoring at least 120 
kilograms of enriched uranium with a 20-percent purity level every 
year and also enrichment beyond 20 percent if the country’s peaceful 
nuclear activities demanded.It required the AEOI to optimize and 
bring into operation a 40-megawatt heavy-water reactor in Arak’s 
Khondab and to design a new 40-megawatt heavy-water reactor 
within a timetable with the aim of producing the radioisotopes used 
in hospitals.Amouei said that during the Sunday meeting, AEOI 
spokesman Behrouz Kamalvandi had presented a report about the 
implementation of different articles of the action plan.“According to 
the timetable, the AEOI will design a reactor similar to Arak's heavy-
water facility before its reconstruction.”The Iranian lawmaker further 
quoted Kamalvandi as saying that the AEOI is developing the timetable 
for designing the new reactor according to Article 5 of the action plan.
The committee will soon receive a report on the issue, Amouei said, 
adding, “Also, the installation of IR-2M centrifuge (machines) has 
started.”Under Article 3 of the law, the AEOI is required to start the 

operation 
of installing, injecting uranium 

gas, enrichment and stockpiling of materials up to the purity level 
needed, with at least 1,000 advanced second-generation centrifuge 
machines (IR-2M), within a maximum of three months after the law’s 
ratification.
On January 4, the administration of President Hassan Rouhani 
announced that it had started the process to enrich uranium to 
20-percent purity at Fordow nuclear facility.
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COVID-19 death toll in Tehran Province drops to 
17
Some 17 deaths caused by COVID-19 over the past 24 hours in Tehran 
Province, Governor General of Tehran Province Anoushiravan Mohseni 
Bandpei announced on Monday.
In an interview with IRNA, Mohseni Bandpei said on Monday  that 
according to reports, some 1,900 patients have been hospitalized. and 
950 of COVID-19 patients in Tehran Province are in critical condition and under 
treatment at intensive care units of the hospitals.
He added that for the time being, Tehran Province is in Coronavirus yellow zone, adding that 
it must not be forgotten that the danger of the Coronavirus outbreak in the new wave is close 
to all.

Iranian Government 
Spokesman Ali Rabiei 
condemned a terrorist attack 
in Kabul that led to the death 
of three people, including 
an Afghan Government 
Spokesman Zia Wadan.In a 
message on Monday, Rabiei 
wrote, “The assassination 
of the spokesman of the 
Afghan government 
and his entourage was 
a shocking news for the 
Iranian government and 
people.”“While extending our 
condolences to the Afghan 
nation, government, and the 
families of the victims of the 
attack, we strongly condemn 
this terrorist move,” he 
added.He deplored the act of 
assassination as "a disgusting 
and unacceptable means to 
achieve political goals that 
will have no effect other 
than reinforcing the vicious 
circle of insecurity and  
violence.
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Illusion of US 
‘Democracy’, Rule of Law 
Finally Gone: Ex-Senate 
Adviser
A former US diplomat and adviser to 
the US Senate Republican leadership 
said the illusion of US “democracy, 
constitution and rule of law is finally 
gone”.“The illusion of ‘democracy’, 
constitution and rule of law is finally 
gone. Of course this has nothing to do 
with phone calls of ‘racism’ but with 
demonization of the historic American 
nation and its traditions, values, and 
identity. The event at the Capitol -- 
which is being grossly misreported by 
the ideologically slanted media, as they 

lie about everything else (including 
Iran) -- will be used by the new ‘Woke,’ 
fraudulently elected Harris-Biden 
regime as the functional equivalent 
of the 1933 Berlin Reichstag,” James 
George Jatras, the deputy director of 
the American Institute in Ukraine, a 
privately funded American NGO, told 
Tasnim in an interview on Monday.
He added, “After January 20, it will 
be followed by a flurry of Executive 
actions and legislation (cheered on by 
most of the Republicans) to remove the 
last vestiges of what was a free country. 
The First Amendment (freedom of 
speech, freedom of religion, freedom 
of association) are only formalities 
now, the Second Amendment (right 

to bear arms, considered central to 
Americans' concept of free citizenry) 
is in severe danger”.Jatras further 
pointed to reports about Trump’s 
impeachment and said, “Trump may 
be impeached but I don't think he will 
be removed. It hardly matters, the 
point is to further the narrative that his 
followers are extremists and terrorists, 
not the BLM and Antifa thugs who 
burnt our cities with impunity this 
year. Trump was never really in control 
of much and has little relevance to 
anything now. Consider, here we are 
with our country falling apart and 
all he can think of on the way out is 
threatening Iran and designating the 
Houthis as terrorists. 

According to The Washington Post, the 
soldiers, some of whom were briefly knocked 
unconscious, scrambled from one bunker to the 
next as the missiles landed in the base in what 
became known as the most powerful attack 
against US forces in decades.
“I still have anxiety,” said Maj. Alan Johnson, who 
struggled to focus after absorbing the monstrous 
blast waves of several explosions.
“I still have recurring nightmares of incoming 
— just that sound of those things coming in,” 
Johnson said.
On January 3 last year, US President Donald 
Trump directly ordered drone strikes that 
killed Lieutenant General Soleimani - who was 
in Baghdad on an official visit - and his Iraqi 
trenchmate Abu Mahdi al-Muhandis, the deputy 
commander of Iraq’s Hashd al-Sha’abi anti-terror 
force.
Five days later, Iran retaliated by firing dozens 
of missiles at Ain al-Assad air base in al-Anbar 
Governorate, western Iraq, as well as another 
US air base in Erbil, declaring that the attacks 
were part of its promised “tough revenge” for the 
assassination.
According to Pentagon, over 100 American 
soldiers suffered traumatic brain injuries as a 
result of the missile strike against Ain al-Assad.
“I can’t think that anyone has walked away from 
this without some sort of effects, psychologically 
or emotionally, because of how traumatic the 
event was,” said Lt. Col. Johnathan Jordan, the 
operations officer for an Air Force unit present 
that night.
Jordan said that a day before the attack, he and his 
commander, Lt. Col. Staci Coleman, had drawn 
up a plan. She decided that half of the 160 airmen 
they oversaw would leave on a C-130 with Jordan 
leading them, while the other half would stay 
with Coleman, hunkering down in bunkers.

“We were expecting just total devastation at that 
point,” Jordan recollected.
Staff Sgt. Drew Davenport, another US soldier, 
said the first missile exploded at 1:34 a.m. about 
100 yards from a mine-resistant vehicle, casting 
debris on the hood. The reinforced doors were 
blown open by the concussive blast of missiles, 
which landed about 300 yards away but sounded 
much closer, Davenport recalled.
While no one was killed during the attacks, the 
Pentagon finally disclosed over a month later that 
110 troops had suffered traumatic brain injuries, 
after initially saying that there were no casualties.
“All is well!” Trump tweeted after the attack.
Speaking the following morning, the US 
president insisted that “no Americans were 
harmed in last night’s attack.”
“We suffered no casualties, all of our soldiers are 
safe, and only minimal damage was sustained at 
our military bases,” he added.
However, 29 soldiers, including Johnson, were in 
fact injured seriously enough to receive Purple 
Hearts, which are awarded in the name of the 
US president to those wounded or killed while 
serving.
“I didn’t even have time to be scared,” Davenport 
recalled the attack. “I was just so pumped full of 
adrenaline. I remember that mushroom cloud 
and that bright red, orange color vividly. It was 
one of the wildest things I’ve ever seen.”
Johnson said soldiers who had survived in 
bunkers were hesitant to leave them, even after 
an “all clear” message went out, with some 
whimpering and others vomiting.
Among many others, Johnson was later 
diagnosed with a brain injury. He spent weeks 
receiving physical therapy, speech therapy, 
occupational therapy, ocular motor therapy and 
psychiatric care in Germany.
Johnson, a flight surgeon, asked whether anyone 
needed medical attention. No one said yes, 
prompting the initial report to the Pentagon of 
zero injuries that later was announced by Trump.
“The fact was, everyone had these symptoms of 
traumatic brain injury,” Johnson said. “But those 
symptoms were insignificant compared to what 
we went through all night.”

The new COVID-19 variants discovered initially 
in the United Kingdom and South Africa are 
rapidly spreading globally.
The novel coronavirus has picked up pace in the 
past few months with about one-third of total 
cases registered in the last 48 days, according to 
a Reuters tally.
Europe, which became the first region to report 
25 million cases last week, remains the worst-
affected area in the world, followed by North 
and Latin Americas with 22.4 million and 16.3 
million cases respectively.
Europe has reported around 31 per cent of about 
1.93 million coronavirus-related deaths globally.
The United Kingdom, the worst-affected 
European country, crossed 3 million cases last 
Friday.
The nation is on course to have immunized its 
most vulnerable people against COVID-19 by 
mid-February and plans to offer a shot to every 
adult by autumn.
To control the spread of new coronavirus 

variant, countries across the globe have started 
to extend movement and business restrictions.
In Germany, Chancellor Angela Merkel and 
state premiers last week agreed to restrict non-
essential travel for residents of hard-hit areas all 
over Germany for the first time, after a lockdown 
decreed in December failed to significantly 
reduce infection numbers.
French authorities imposed a stricter evening 
curfew in Marseille after authorities said the 
new variant of the COVID-19 virus initially 
found in the UK had been discovered in the 
Mediterranean city.
The United States, world's worst affected 
country, reported its highest death toll on 
Wednesday, with over 4,000 fatalities in a single 
day.
The nation has recorded more than 22 million 
cases since the pandemic started, reporting on 
average 245,000 new infections a day over the 
last seven days, according to a Reuters analysis.
In Asia, India crossed 150,000 deaths last 
Tuesday, becoming the third nation to reach the 
grim milestone.
The south Asian nation has approved two 
COVID-19 vaccines and will start its vaccination 
drive from Jan. 16 with priority given to about 30 
million healthcare and frontline workers.

Soldiers Recall Most Powerful Attack against 
American Forces in Decades

Global Coronavirus Cases Surpass 90 Million in 
Battle on New Variant

Worldwide coronavirus cases surpassed 90 million on Monday 
as nations around the globe scramble to procure vaccines 
and continue to extend or reinstate lockdowns to fight new 
coronavirus variants.

American soldiers stationed at the Ain al-Assad air base in 
Iraq recalled the misery they went through when the base was 
targeted with a barrage of missiles by the Islamic Revolution 
Guards Corps (IRGC) early last year in retaliation for the 
assassination General Qassem Soleimani.
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States, world's 
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with over 4,000 
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US president to 
those wounded 
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serving.



اجرای کامل قانون جدید چک از فروردین ۱۴۰۰
معاون اداره نظام های پرداخت بانک مرکزی گفت: از فروردین 1400 همه قانون جدید چک به یکباره عملیاتی 

می  شود.
آمنه نادعلی زاده درباره شرایط دریافت دسته چک اظهارداشت: درآمد ثابت، میزان دارایی و نیاز فرد به دسته چک 
شرایط ارائه چک به متقاضیان را مشخص می کند. وی افزود: ریسک نکول افراد، خوش حسابی یا بدحسابی از 

دیگر شرایط صدور دسته چک است. معاون اداره نظام های پرداخت بانک مرکزی درخصوص تعیین سقف برای 
چک های برگشتی، گفت: محدوده عددی برای چک ها در نظر گرفته می شود و برای کسانی که بیش از سقف تعیین 

شده می خواهند چک صادر کنند، اجازه صدور چک به صورت موردی در نظر گرفته می شود. شیوه نامه مخصوص آن 
توسط بانک مرکزی تدوین و ابلاغ خواهد شد.

وی درباره انتقال چک از شخصی به شخص دیگر با اجرای قانون جدید گفت:  مشکلی در سامانه صیاد وجود ندارد و برای انتقال چک از فردی 
به فرد دیگر کافی است با ثبت در سامانه صیاد این امکان فراهم شود. دست به دست شدن چک از مسیر صیاد امکان پذیر است.

نادعلی زاده درباره چک های ضمانتی هم گفت: سامانه صیاد 15 خدمت دارد که یکی از این خدمات،  صدور چک ضمانت است؛ کسانی که می خواهند 
از چک ضمانت استفاده کنند می توانند از این گزینه استفاده کنند.

مرکز آمار: ۷۰۰هزار زن بیکارند
سهم زنان از بین جمعیت بیکار به بیش از ۷00 هزار نفر رسیده است.

 گزارشی که اخیرا مرکز آمار در رابطه با وضعیت بیکاری در پاییز سال جاری منتشر کرد نشان داد که در حال 
حاضر جمعیت 15 ساله و بیشتر به ۶۲ میلیون و 444 هزار نفر رسیده که 41.4 درصد آنها از نظر اقتصادی فعال 

بوده اند، یعنی در گروه شاغلان یا بیکاران قرار گرفته اند.
در بین جمعیت فعال ۲۳ میلیون و 41۳ هزار نفر شاغل و حدود دو میلیون و 4۳5 هزار نفر بیکار هستند. براین 
اساس نرخ بیکاری پاییز به ۹.4 درصد رسیده بود که در مقایسه با فصل مشابه سال قبل 1.۲ درصد کاهش داشت.

اما بررسی جزئیات گزارش بیکاری نشان می دهد که در پاییز امسال تعداد زنان بیکار حدود ۷00 هزار و 15۳ نفر اعلام 
شده و نرخ بیکاری در بین آنها به 15.۹ درصد رسیده است. در حالی که در پاییز سال گذشته جمعیت زنان بیکار ۹۳۶ هزار نفر 

با نرخ 1۷.۳ درصد بوده است.
بنا بر این گزارش از تعداد زنان بیکار نیز ۲۳5 هزار و ۸4۹ نفر و به عبارتی حدود 1.4 کم شده است. همچنین در پائیز پارسال از جمعیت بیکار یک 
میلیون و ۹5۶ هزار و ۷۲4 نفر مرد بوده اند که نرخ بیکاری در بین آنها به ۸.۹ درصد گزارش شده بود ولی در پاییز سال جاری جمعیت مردان بیکار به 

یک میلیون و ۷۳5 هزار و 5۳۶ نفر رسیده است که در این حالت نرخ بیکاری بین آنها 0.۸ درصد کاهش و ۸.1 درصد اعلام شده است.

باشگاه خبرنگاران 
گـــزارش
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 در حدود یک سال 
گذشته ثبت سفارش 
و واردات تلفن همراه 
در کشور تا حد بسیار 

زیاد و چشمگیری 
نسبت به سنوات 

گذشته افزایش پیدا 
کرده و قطعا شرکت 

های واردکننده از 
هیچ خدمتی دریغ 

نمی کنند

اقتصاد ایران
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هجوم سرمایه های خرد 
به بازار »بیت کوین«

یکي از اخبار مهمي کــه این ماه در 
سرخط رسانه هاي جهان قرار گرفت، 
رشد بهاي بیت کوین بود؛ بهاي این 
رمــزارز دوباره ایــن روزها صعودي 
شده این در حالي اســت که در آذر 
ماه امســال قیمت آن در کانال 1۸ 
هزار دلار قرار گرفته بــود، اما اواخر 
آذر به یک باره موتور بیت کوین روشن 
شد و نه تنها از ســقف تاریخي خود 
در سه سال گذشته عبور کرد، بلکه 
توانست در آخرین روز پاییز قله ۲4 
هزار دلار را هم فتح کند تا امیدها به 
سرمایه گذاري در این حوزه را بیش 
از گذشته افزایش دهد. پس از سال نو 
میلادي ۲0۲1 نیز این وضعیت ادامه 
پیدا کرد و در حال حاضر که در هفته 
دوم ژانویه هستیم قیمت بیت کوین 
به بیش از 40 هزار دلار رسیده است 
و تا این لحظه قیمت این ارز مجازي 
قله 40 هزار و5۷0 دلار را هم رد کرده 
است. )یعني رقمي بیش از یک میلیارد 
تومان( این در حالي اســت که نرخ 
بیت کوین، سال ۲0۲0 را در کانال ۷ 
هزار دلار آغاز کرده بود و کرونا باعث 
افت بهاي آن شد به گونه اي که قیمت 
بیت کوین را طي چند روز به کمتر از 
4 هزار دلار رساند، اما مجدد پس از 
چند ماه با رشــد قیمت همراه شد و 
تا 10 هزار دلار خود را ترمیم کرد، اما 
هم  اکنون به بالاترین قیمت از سال 

۲01۷ تا امروز رسیده است.

برترین ها
خـــبـــر
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در حــدود این یک ســال 
تقاضا در بازار تلفن همراه، 
تبلت و لبتــاپ به حداکثر 
خود رسیده است به طوری 
که طبق گفته فروشندگان 
این صنــف، در طول یک 
ماه بیــن ۸00 هزار تا یک 
میلیون عدد کالا در این بازار تقاضا وجود 
دارد. بر اساس این گزارش با توجه به اینکه 
سهم ناچیزی از کالاهای موجود در بازار 
ایرانی است، شــرکت های خصوصی در 
کشور تحت عنوان انجمن واردکنندگان 
تلفن همراه فعالیت دارند که وظیفه آنها 
همانطور که از نامشان پیداست، وارد کردن 

قانونی تلفن همراه هستند.
واردات مستقیم تلفن همراه و نوسان شدید 
نرخ ارز در کشور باعث شده تا بازار ملایمی 
را در بخش تلفن همراه شاهد نباشیم و این 
افزایش تقاضا به مختل شدن بازار دامن 

زده است.
با بررســی های میدانی بــه این نتیجه 
رســیدیم که در این ایام حجم کالاهای 

موجود در بازار جوابگوی تقاضا نیست و 
همین نبود تعادل میان عرضه و تقاضا باعث 
افزایش کاذب قیمت ها شده است. ضمن 
اینکه نوسان قیمت دلار نیز مستقیما در 

این امر دخیل است.

    بروکراســی گمــرک دامنگیر 
ترخیص تلفن همراه

برای پیگیری این موضوع ابتدا سراغ امیر 
اسحاقی دبیر انجمن واردکنندگان تلفن 
همراه رفتیم که ادعا کرد شــرکت های 
واردکننده با تمام توان خود انجام وظیفه 

می کنند.
وی افزود: در حدود یک سال گذشته ثبت 
ســفارش و واردات تلفن همراه در کشور 
تا حد بسیار زیاد و چشمگیری نسبت به 
سنوات گذشته افزایش پیدا کرده و قطعا 
شــرکت های واردکننده از هیچ خدمتی 

دریغ نمی کنند.
دبیر انجمن واردکننــدگان تلفن همراه 
بیان کرد: یکی از مشکلات عمده ای که در 
چرخه واردات تلفن همراه مواجه هستیم، 
بازه زمانی است که کالای وارد شده پیش 
از ترخیص در انبارهای گمرک ذخیره می 

شود تا بروکراسی اداری آن طی شود.
اسحاقی ادامه داد: البته گمرک نیز علاقه 
ای به نگهداری بیش از حد کالا در انبارهای 
خود ندارد چراکه باعث رســوب کالا و پر 
شدن انبارها می شود و در تلاش است تا 

هرچه سریعتر روند ترخیص طی شود.

وی تصریح کــرد: از زمانی کــه کالا وارد 
مرزهای کشور می شود و تا زمانی که دو 
نهاد دولتی وزارت صمت و بانک مرکزی 
اجازه ورود آن را بدهند حدود ســه هفته 
طول می کشد که این روند برای کالایی 
مانند تلفن همراه که نیاز شدیدی در بازار 
برای آن وجود دارد بسیار زیاد است که باید 

کوتاه تر شود.
دبیر انجمن واردکنندگان تلفن همراه ابراز 
کرد: در حال حاضر بیش از ۸00 هزار تلفن 
همراه در گمرکات کشور ذخیره شده است 
که در انتظار تایید نهاد های دولتی و تزریق 
به بازار هستند که پیش بینی می شود در 

اواسط بهمن ماه این رویداد رخ دهد.
اسحاقی اظهار کرد: پیش بینی می شود 
با ترخیص ایــن حجــم از کالا و کاهش 
تقریبی تقاضا در بازار، با کاهش قیمت ها 
و بازاری آرام در پیش از نوروز مواجه شویم. 
همچنین امیدواریم با کاهش نرخ ارز بازار 

نیز کنترل شود.
بر اساس آمارهای منتشــر شده از سوی 
گمرک از ابتدای ســال تا پایــان آذرماه، 
هشت میلیون و ۶1۷ هزار و 4۳۸ دستگاه 
تلفن همراه به ارزش یک میلیارد و ۳40 
میلیون و ۲۲۹ هزار و ۷1۸ دلار از گمرکات 
کشــور به صورت تجاری ترخیص شده 

است.
این در حالی است که میزان ترخیص تلفن 
همراه در مدت مشابه سال ۹۸، ۶ میلیون 
و ۷۷۹ هزار و 1۲ دســتگاه به ارزش ۸0۸ 

میلیون و ۲۶۲ هزار دلار بوده است. تلفن 
همراه، پــس از ذرت، دومین کالای ارز بر 
کشور در ۹ ماهه امسال بوده است. گفتنی 
است؛ آمار واردات و ترخیص قطعی تلفن 
همراه در ۹ ماهه امسال نشان می دهد، از 
لحاظ تعداد ۲۷ درصــد و از لحاظ ارزش 
۶5 درصد، نسبت به مدت مشابه سال ۹۸ 

افزایش واردات را شاهد بودیم.

    نگاه ناظر در بازار موبایل نیست!
در همین راســتا ابراهیم درستی رئیس 
اتحادیه فروشــندگان تلفن همراه اظهار 
کرد: بازار تلفن همراه در حال حاضر به دو 
دلیل شرایط نابه سامانی را تجربه می کند 
اول نوسان نرخ ارز و دوم نبود تعادل میان 
عرضه و تقاضا که هر دو بــا درایت دولت 

قابل حل است.
وی افزود: واحدهای صنفی  سود مشخصی 
دارند که آن را بر روی قیمت های خرید 
خود از شرکت های وارد کننده محاسبه 
می کنند و به دســت مصرف کننده می 
رسانند که این موضوع در تمامی صنوفی 
که کالاهای آنها وارداتی بوده، مشابه است.

رئیس اتحادیه فروشندگان تلفن همراه 
بیان کرد: افزایش قیمت ها در بازار به هیچ 
عنوان برای واحدهای صنفی خوشحال 
کننده نیست چرا که در این صورت فروش 
آنها کاهش پیدا می کند و مجبورند جهت 
امرار معاش با کمترین سود و بعضا بدون 

کسب سود کالای خود را بفروشند.
درستی ادامه داد: با این احتساب واحدهای 
صنفی خواستار کنترل قیمت ها و افزایش 

فروش هستند. در این صورت هم متقاضی 
به کالای مورد نیاز خود با قیمت مناسب 
می رسد و هم فروشنده از رضایت کامل 

برخوردار است. 
وی تصریح کرد: شرکت های واردکننده 
باید بیشتر از پیش اقدام به واردات تلفن 
همراه کننــد و در صورتی کــه این توان 
وجود ندارد تا جوابگوی بازار باشند، انجمن 
مربوط نسبت به افزایش تعداد شرکت ها 

اقدام کند.
رئیس اتحادیه فروشندگان تلفن همراه در 
پایان افزود: حجم کالاهایی که به کشور 
وارد می شــود به بازار تزریق نمی شوند و 
ممکن است در واحدهایی که به نام های 
خود شرکت هاســت به فروش برسد که 
این روند سود بسیار زیادی برای افراد دارد.

گرانی موبایل به خاطر دپو در گمرک یا دلال بازی؟ 

واردکنندگانی که نمی فروشند!
قیمت تلفن همراه درست مثل حرکات سینوسی دائم در حال 
صعود و نزول است و دلیل آن شفاف مشخص نیست. حدود یک 
سال است که با مجازی برگزار شــدن بسیاری از رویداد های 
روزمره مانند کلاس های درسی، جلسات اداری و ... به صورت 
مجازی و آنلاین برگزار می شود که برگزاری آن ها نیازمند وسایل 

ارتباطی است.
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

استقبال استارت آپ ها از ششمین رویداد بزرگ فناوری های مالی
ششمین دوره نمایشگاه تراکنش ایران در حالی با استقبال اســتارت آپ ها مواجه شده که قرار است این 

نمایشگاه از امروز  ۲۳ دی  ماه به صورت حضوری و آنلاین آغاز به کارکند.
 افتتاحیه این رویداد بزرگ فناوری  های مالی، بیست و سوم دی  ماه با حضور جمعی از مدیران ارشد کشوری 

و دست  اندرکاران نظام بانکی در هتل اسپیناس  پالاس تهران برگزار می شود.
موضوع محوری این دوره از نمایشگاه، »اکوسیســتم بانکداری و پرداخت دیجیتال« است. در این دوره از 

نمایشگاه همچنین موضوعاتی نظیر: نئو بانک  ها، کیف الکترونیکی  پول، هویت دیجیتال، نسل جدید کربنکینگ 
و تحول دیجیتال، چالش بورسی شدن استارت آپ ها و خلاء های نوآوری در صنعت بانکداری و پرداخت به بحث و 

بررسی گذاشته می  شود. نمایشگاه تراکنش ایران، رویدادی تخصصی، فناورانه و مالی و فضایی برای تعامل، همکاری و گفتگوی 
فعالان صنعت بانکداری، کارت و پرداخت، فینتک، بیمه، شهرهوشمند و MNO هاست. اولین دوره این نمایشگاه، آبان ۱۳۹۴ با حمایت 
نظام بانکی و حضور فعال شرکت های داخلی و خارجی برگزار شد.   شرکت  توسعه سرمایه گذاری شبا، شبکه الکترونیکی پرداخت کارت)شاپرک(، 
ایرانسل، ایران کالا، بانک سپه، بانک صنعت و معدن، آیریک تجارت نصف جهان، داده ورزی سداد، آسُان پرداخت، تریبون، یکتانت، بانک مسکن، 

فین تکس سنتر، بازارچه یکپارچه تبادل رمز ارز امین از جمله حامیان ششمین دوره نمایشگاه تراکنش ایران هستند.

با مطالعه نشریات و شرکت 
در رویدادهای شبکه ای به 
روز بمانید. حتی می توانید 
اینفلوئنسرهای صنعتی در 

شبکه های اجتماعی را دنبال 
کنید

،،
بیتوته

یادداشـــت
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سهامداران بورسی 
می توانند شکایت 

کنند؟
ضرر سهامداران بورسی، اعم از فولادی 
و غیر فولادی پــس از مباحث پیش 
آمده درمورد قیمت گذاری دستوری 
فولاد درحالی ادامــه دارد که رئیس 
ســازمان بورس و اوراق بهادار امروز 
صحبت از پیگیری قضایی تخلفات 
کــرده اســت و در این راســتا یک 
حقوقدان بازار سرمایه نیز ضمن اشاره 
به این موضوع که سهامداران از حقوق 
خود غافل هســتند، از حق شکایت 
برای آنهــا درمورد قیمــت گذاری 
دستوری به دیوان عدالت اداری خبر 

داده است.
آتش حاشــیه های مربوط به قیمت 
گــذاری دســتوری فــولاد دامن 
سهامداران فولادی و حتی غیرفولادی 
را گرفت و شــاخص کل بورس طی 
روزهای سه شنبه، چهارشنبه و شنبه 
طوری کاهش یافت که به کانال یک 
میلیون و ۲۰۰ هــزار واحد عقبگرد 

کرد.
ارزش سهم فولاد طی این روزها بیش 
از ۱۵ درصد کاهش یافت و به عنوان 
سهم لیدر در بازار، روی دیگر سهام 
نیز تاثیر منفی گذاشت. البته به نظر 
می رسد در ظاهر این قیمت گذاری 
دستوری منتفی شده و پرونده جدید 
ممنوعیت صادرات برای فولادی ها باز 
شده تا این موضوع اهرم فشاری باشد 
که فولادی ها قیمت گذاری دستوری 

را بپذیرند!

   اولتیماتوم بورسی ها درمورد 
قیمت گذاری دستوری

این مباحث درحالی مطرح می شود 
که حسن قالیباف اصل، رئیس سازمان 
بورس و اوراق بهادار امروز اعلام کرده 
اســت که »در قیمت گذاری عرضه 
محصولات، ضمن پایبندی به قانون، 
صرفه و صلاح سهامداران را مبنا قرار 
دهند و مطالبه جدی و همیشگی ما 
رعایت این اصل مهم است و پیگیری 
قضایی تخلفات را وظیفه ذاتی خود 

می دانیم.«
وی همچنین در ایــن گفت و گو که 
در سایت سازمان بورس منتشر شده 
است، تاکید کرده که »سازمان بورس 
بر عملکرد ناشرین نظارت کامل دارد 
و برای اجرای حمایت خود از جمعیت 
میلیونی سهامداران، مطابق مواد ۵۱ و 
۵۲ قانون بازار اوراق بهادار ، در برخورد 
با متخلفان احتمالی ، حتی لحظه ای 
غفلت و مصلحت اندیشی را جایز و روا 

نمی داند.«

   ســهام داران از حقوق خود 
غافل اند

این مباحث درحالی مطرح می شود 
که یک حقوقدان بازار ســرمایه نیز  
اعلام کرده هر سهامدار حقیقی بازار 
سرمایه می تواند با در دست داشتن 
مدارک لازم، به دیوان عدالت اداری 
درمورد ضررهای ناشــی از تصمیم 
قیمت گذاری دستوری شکایت کرده 
و این دیوان در صورت تشــخیص، 
دســتور موقت توقف دستور وزارت 
صمت را صادر کند. حمید اسدی  با 
تاکید بر اینکه جای آموزش حقوقی 
سهامداران در بازار سرمایه خالی است، 
به مباحث پیش آمده درمورد قیمت 
گذاری دستوری فولاد اشاره و اظهار 
کرد: قیمت گذاری دســتوری باعث 
حذف رقابت در بازار سرمایه و خرید 
و فروش می شــود. زمانی که قیمت 
گذاری دســتوری صورت می گیرد، 
ممکن اســت قیمت آن کالا در بازار 
کاهش پیدا کند؛ اما از یک طرف نه 
فروشنده رغبتی برای فروش دارد و از 
طرف دیگر ممکن است خریدار کالا را 
به دست مصرف کننده اصلی نرساند.

ایسنا
تحلیــل بورس
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راه اندازی کارخانه نوآوری آریا در پارک فناوری پردیس

تفاهم نامه راه اندازی کارخانه نوآوری آریا با حضور معاون علمی 
و فناوری امضا شد تا فضای تازه ای برای رونق کسب وکار های 
دانش بنیان، استارت آپ ها و صنایع خلاق ایجاد شود؛ کارخانه 

نوآوری آریا به عنوان شعبه سوم پارک فناوری پردیس فعالیت خواهد کرد.
 

پس از تأسیس کارخانه های نوآوری آزادی و های وی، سومین شعبه پارک فناوری پردیس در 
تهران با تبدیل کارخانه آریا به »کارخانه نوآوری آریا« تأسیس می شود؛ مراسم امضای تفاهم نامه 
تاسیس »کارخانه نوآوری آریا« با حضور »سورنا ستاری« معاونت علمی و فناوری رئیس جمهور 

و »مهدی صفاری نیا« رئیس پارک فناوری پردیس برگزار شد.
این تفاهم نامه میان پارک فناوری پردیس و شرکت آریا الکترونیک ایران به عنوان مالک کارخانه 
آریا، امضا شد؛ طی این تفاهم نامه که در حضور »سورنا ستاری« معاون علمی و فناوری رئیس 
جمهور امضا شد، از این پس کارخانه آریا در قالب کارخانه نوآوری آریا و به عنوان شعبه سوم پارک 

فناوری پردیس فعالیت خواهد کرد.

   حمایت همه جانبه دولت از تأسیس کارخانه های نوآوری
در این مراسم سورنا ستاری در رابطه با ایجاد فضاهای نوآوری در کشور بیان کرد: کارخانه های 
نوآوری از ابداعات جدید ما هستند؛ در این سال ها سرمایه گذاری های زیادی بر ایجاد فضای 

نوآوری، به خصوص از طرف دولت صورت گرفته اما تفاوت کارخانه های نوآوری این 
است که بخش خصوصی برای ایجاد فضا سرمایه گذاری می کند.

ستاری ضمن تبریک به بخش خصوصی برای تبدیل این فضای فوق العاده درون 
شهری به کارخانه نوآوری گفت: حضور ما در اینجا به معنای حمایت همه جانبه 
معاونت علمی و فناوری و دولت از این حرکت است و امیدواریم در آینده چندین 
هزار جوان در شرکت های خود در این مراکز فعالیت و محصولات خود را تجاری سازی 

کنند.
وی در پایان در رابطه با توسعه مفهوم شهر هوشــمند، افزود: شهر هوشمند یک 
اکوسیستم لازم دارد، داشتن مراکزی برای جوانان جهت ایجاد خلاقیت و نوآوری 
یکی از بخش های شهر هوشمند است و از این جهت کارخانه های نوآوری بخشی از 

شهر هوشند محسوب می شوند.

   یک کارخانه نوآوری برای فعالان استارت آپی شرق تهران
در این مراسم  مهدی صفاری نیا  رئیس پارک فناوری پردیس ضمن تشکر از هیئت 
مدیره کارخانه آریا و ابزار امیدواری برای استقرار تیم ها در کارخانه نوآوری آریا طی چند 
ماه آینده، اظهار کرد: ما در حال حاضر ۲۵ هزار مترمربع فضا در شعب در اختیار داریم؛ ۱۷هزار 
مترمربع در کارخانه نوآوری »آزادی« و ۳ هزارمترمربع در کارخانه نوآوری »های وی« در حال 
استفاده توسط فعالان زیست بوم فناوری و نوآوری است و با تاسیس کارخانه نوآوری آریا ۱۸هزار 

متر مربع به فضای استقرار شرکت ها اضافه خواهد شد.
رئیس پارک فناوری پردیــس اضافه کــرد: در کارخانه های نوآوری هــای وی و آزادی ۱۰ 
شتاب دهنده و ۳ فضای کار اشتراکی )دو فضای کار اشتراکی در آزادی و یک فضای کار اشتراکی 
در های وی( مستقر هستند. نزدیک به ۲۰۰ شرکت با ۱۵۰۰ پرسنل در کارخانه های های وی 

و آزادی مشغول به کار هستند و نزدیک به ۱۵۰ محصول در این دو کارخانه تولید می شود.
صفاری نیا در انتهای سخنانش ضمن ابراز امیدواری از تاسیس این شعبه بیان کرد: با توجه به 
اینکه فضای استارت آپی در شرق تهران فقیر و کم است و عمده تیم ها به مرکز و غرب تهران 
رفته اند، این فضا زیرساخت خوبی است که برای تیم های شرق تهران فراهم شده است و به زودی 
با بازسازی که قرار است صورت گیرد، شتاب دهنده ها و فضاهای کار اشتراکی امکان استقرار 

تیم ها را فراهم می  آورند.

   تمرکز کارخانه نوآوری آریا بر حوزه سخت افزار خواهد بود
مهدی عظیمیان مدیر امور شعب پارک فناوری پردیس نیز در حاشیه این مراسم در رابطه با علت 
انتخاب کارخانه آریا به عنوان سومین شعبه پارک فناوری پردیس در تهران، تصریح کرد: بعد 

از راه اندازی کارخانه های نوآوری آزادی و های وی بالغ بر ۱۰ درخواست برای ایجاد شعبه جدید 
پارک داشتیم؛ این درخواست ها در کمیته ای مورد بررسی قرار گرفت که در نهایت با درخواست 

شرکت آریا الکترونیک، مالک کارخانه آریا موافقت شد.
عظیمیان ادامه داد: از دلایل مهم این موافقت می توان به موقعیت جغرافیایی این کارخانه در 
شرق تهران اشاره کرد؛ در واقع موقعیت جغرافیایی این کارخانه به ما کمک می کند که خلاء 

حضور شتاب دهنده ها و استارت آپ ها در شرق تهران را پوشش دهیم.
وی افزود: نزدیکی این کارخانه به دانشگاه علم وصنعت هم مزید بر علت بود و از سوی دیگر فاصله 
کوتاه کارخانه نوآوری آریا تا ایستگاه متروی فرهنگسرا زمینه را برای دسترسی آسان افراد به این 
کارخانه فراهم می کند. ظرفیت خوب این کارخانه از نظر زیربنا، زیرساخت و تاسیسات نیز از علل 

دیگر برای انتخاب آن به عنوان سومین شعبه پارک فناوری پردیس است.
عظیمیان در رابطه با فرآیند تبدیل کارخانه آریا به کارخانه نوآوری آریا بیان کرد: بعد از عقد 
قرارداد، تابلو کارخانه آریا به تابلو کارخانه نوآوری آریا تغییر کرده و نصب خواهد شد و بعد از آن به 
تدریج واگذاری فضا به متقاضیان شامل شتاب دهنده ها، فضاهای کاری اشتراکی، مراکز نوآوری 

و استارت آپ هایی که متقاضی فضای نیمه کارگاهی هستند، آغاز می شود.
وی در رابطه با زمان بهره برداری از کارخانه نوآوری آریا تصریح کرد: تمام سوله های این کارخانه 
به دلیل قدیمی بودن نیازمند بازسازی هستند، بنابراین بعد از واگذاری فضا به متقاضیان، زمانی 
جهت بازسازی و تعمیر مجموعه نیاز است که پیش بینی می کنیم این بازسازی به یک سال زمان 
نیاز داشته باشد، در واقع متقاضیان بعد از اجاره فضا می توانند فرآیند بازسازی را آغاز کرده و بعد 

در فضا مستقر شوند.
مدیر امور شعب پارک فناوری پردیس همچنین در رابطه با جزئیات این تفاهم نامه تشریح کرد: 
فرآیند عضویت و استقرار در کارخانه نوآوری آریا مشابه عضویت در شعب دیگر پارک خواهد 
بود اما در ابتدای تاسیس، استقرار در فضای این کارخانه به معنای عضویت در آن نیست بلکه 
در ابتدا درخواست شتاب دهنده های متقاضی را بررسی کرده و در گام بعدی به درخواست های 

استارت آپ های کوچکِ نیازمند فضا رسیدگی خواهیم کرد.
وی تصریح کرد: شرکت های مستقر در کارخانه های نوآوری برای به رسمیت شناخته شدن 
عضویتشان در پارک فناوری پردیس، باید در سایت پارک درخواست عضویت خود را ثبت کرده، 
فرآیند عضویت را سپری کنند و در نهایت بعد از پذیرفته شدن می توانند مشابه شرکت های دیگر 

عضو پارک، از مزایا و منافع استفاده کنند.
عظیمیان در پایان تاکید کرد: مکمل این سه بخش حضور اســتارت آپ ها در کارخانه است؛ 
همچنین آماده هســتیم فرصتی را برای حضور سرمایه گذاران، وی ســی ها و صندوق های 
سرمایه گذاری فراهم کنیم و در نهایت سعی داریم میزبان اجزای مختلف اکوسیستم کارآفرینی 

و نوآوری باشیم و کمک کنیم اتفاقات خوبی برای زیست بوم نوآوری کشور رقم بخورد.

تسنیم
گــــــزارش

استارت آپ

  تمام وظایف تان را به 
موقع انجام دهید

با انجام دادن به موقع کارها 
به رییس تان نشان دهید که 
به کارتان اهمیت می دهید. 
برای کارها وقت بگذارید و 
اشتباهات را اصلاح کنید. به 
عنوان قبل از ثبت گزارشات آن ها را یک 

بار مطالعه کنید.
همه کارها را به موقع انجام دهید حتی بهتر 
است زودتر انجام دهید. اگر بعضی از کارها 
زمان مشخصی ندارند از رییس بپرسید که 
چه زمانی باید انجامــش دهید. اگر چند 
کار دارید به ترتیب اهمیت آنها را اولویت 

بندی کنید.

   حضور ثابت داشته باشید
با حضور به موقع خود نشان دهید که فرد 
قابل اعتمادی هستید. فراموش نکنید که 
برای بعضی ها حتی به موقع حاضر شدن 
هم دیر است. به عنوان مثال اگر قرار است 
کارتان را ساعت ۸ شروع کنید ساعت ۷:۴۵ 
دقیقه در محل کار حاضر باشید. بهتر است 
سر ساعت محل کار را ترک کنید. ممکن 
است وقتی می بینید همکارانتان ساعات 
بیشتری در محل کار می مانند شما هم 
همین کار را انجــام دهید. مرخصی ها را 
از قبل برنامه ریزی کنید تا مدیرتان برای 
شما در روزهایی که نیستید یک جایگزین 

داشته باشد.

  در پروژه های کاری ابتکار به خرج 
دهید

اگر می خواهید یک کارمند نمونه باشید 
فقط انجام دادن کارهایــی که برای تان 
مقرر شده است کافی نیست. فعال باشید 

و داوطلبانه مسئولیت ها را بپذیرید. تنها 
در این صورت در کارتان پیشرفت خواهید 

کرد.

  ثابت کنید که قابل اعتماد هستید
یک مدیر وقتی نتواند به شــما تکیه کند 
تحت تاثیر قرار نمی گیرد. اگر قول داده اید 
که کاری را انجام می دهید به او اطمینان 
خاطر بدهید و یا اگر مشکلی دارید به جای 
انجام ندادن کارها با او درباره مشکل تان 

صحبت کنید.
به او ثابت کنید که می توانید مشــکلات 
را مدیریت کنید. به عنوان مثال اگر یکی 
از همکاران درخواســت کمک کرد برای 
کمک به او کار خودتان را برای چند لحظه 

متوقف کنید.

  ارتباط موثر داشته باشید
برای موفقیت باید با دیگــران در ارتباط 
باشــید. اگر چیزی نامفهوم بود ســوال 
بپرسید. اگر کسی از شما سوال پرسید به او 
پاسخ کامل و صحیح بدهید. به عنوان مثال 
اگر مدیر کاری برای شــما تعیین کرد اما 
نمی دانید آن را چکونه انجام دهید بگویید: 
برای انجام این کار خیلی هیجان زده ام. می 
توانیم چند دقیقه به عقب برگردیم و دوباره 
انتظارات تان را بپرسم تا دقیقا بدانم که چه 

چیزی از من می خواهید؟

    در حرفه خود به دنبال پیشرفت باشید
با مطالعه نشریات و شرکت در رویدادهای 
شــبکه ای به روز بمانید. حتی می توانید 
اینفلوئنســرهای صنعتی در شبکه های 
اجتماعی را دنبــال کنیــد. از مدیرتان 
بپرسید که آیا می توانیددر کنفرانسی که 

به شغلتان مربوط می شود شرکت کنید؟

  از انجام دادن کارهای شخصی در 
محل کار بپرهیزید

وقتی در محل کار هستید فقط باید به کار 
تمرکز کنید نه به مســائل شخصی مثل 
فرستادن ایمیل شخصی، خرید آنلاین، 
خواندن وبلاگ های مورد علاقه یا پرسه 
زدن در شبکه های اجتماعی. درست است 

که باید در طول روز استراحت داشته باشید 
اما به قوانین شــرکت در رابطه با استفاده 

شخصی از اینترنت احترام بگذارید.

  کنجکاو باشید
کنجکاوی نشــانه زیرکی است به علاوه 
با کنجکاوی نشان می دهید که مشتاق 
یادگیری و پیشرفت هســتید. با تمرکز 
به نقش تــان خود را محــدود نکنید. به 
عنوان مثال به رییــس بگویید: می دانم 

من عضو این گروه نیســتم امــا آیا می 
 توانید در جلســه امروز شــرکت داشته

 باشم؟

   درخواست انتقادهای سازنده کنید
به رییس خود نشان دهید که می خواهید 
در کارتان پیشرفت کنید. به عنوان مثال 
بگویید: می دانم از گزارش امروزم راضی 
 بودید امــا آیا هیچ پیشــنهادی ندارید؟

 می خواهم دفعه بعــد کارم را بهتر انجام 

دهم.

  دنبال راه حل های خلاقانه باشید
یک مدیر زمانی شما را تحسین می کند 
که به دنبال خلاقیت باشــید. از صحبت 
کردن و دادن ایده های جدید در جلسات 
نترســید. اگر مدیر تمام پیشــنهادهای 
شــما را عملی نکرد آن را توهین حساب 
نکنید. ببینید به کدام یــک از ایده های 
تان پاســخ بیشــتری نشــان دادند در 
 جلسات بعدی ایده های مرتبط بیشتری

 ارائه دهید.

  نشان دهید که می توانید با دیگران کار کنید
نشــان دهید که روحیه همکاری دارید 
و با ابراز علاقه به کار گروهــی این کار را 
انجام دهید. حتی می توانید به همکاران 
در کارهای شان کمک کنید. نزد رییس 
از همکاران شکایت نکنید. باید اعتراض 
خود را با رفتار کاملا حرفه ای نشان دهید. 
به عنوان مثال بگوییــد: من در همکاری 
با »علی« مشــکل دارم او همیشه دیر در 
جلسات حاضر می شــود و هفته ای یک 
بار مریض است آیا برای افزایش خلاقیت و 

کارآیی او پیشنهادی دارید؟

  پر انرژی باشید
با نشان دادن انرژی اشتیاق تان را به کار 
نشــان دهید. آماده ارتباط برقرار کردن 
با دیگران باشــید. گاهی اوقات لازم است 
زود بیایید و دیر بروید. برای این که انرژی 
بیشتری داشته باشــید لازم است کمی 
پیاده روی کنید، غذاهای سالم بخورید و 

ورزش کنید.

  رفتار حرفه ای داشته باشید
رفتار حرفه ای یعنی بــه دیگران احترام 
بگذاریم. آن ها را محترمانه خطاب کنید 
و از آداب و معاشــرت های رسمی پیروی 
کنید. بــه عنوان مثال در جلســات پیام 
ندهید یا ظــرف های کثیف خــود را در 
آشپزخانه دفتر رها نکنید. در گوشی حرف 
نزنید یا سخن چینی نکنید. اگر دیگران 
در حال ســخن چینی هســتند بحث را 

عوض کنید.

  رییس را بشناسید
وقتی شــخصیت یک نفر را بشناســید 
بهتــر می توانیــد بــا او ارتبــاط کاری 
داشــته باشــید. البته باید در پرسیدن 
 ســوالات شــخصی حد و مرز داشــته 

باشید.

چگونه روی مدیر تاثیر بگذارید؟    

گام های مهم در دنیای کارمندی

وقتی در محل کار 
هستید فقط باید به کار 

تمرکز کنید نه به مسائل 
شخصی مثل فرستادن 

ایمیل شخصی، خرید 
 آنلاین، خواندن 

وبلاگ های مورد 
علاقه یا پرسه زدن در 
شبکه های اجتماعی. 
درست است که باید 

در طول روز استراحت 
داشته باشید اما به 

قوانین شرکت در رابطه 
با استفاده شخصی 
از اینترنت احترام 

بگذارید.

چه در محل کار فعلی و چه کاری که تازه شروع کرده اید دوست 
دارید مدیرتان را تحت تاثیر قرار دهیــد. اولین گامی که باید 
بردارید این است که سعی کنید کارتان را به بهترین شکل ممکن 
انجام دهید. سپس باید به فکر تقویت ویژگی های شخصیتی 
خود باشید تا روی مدیر تاثیر بگذارید و در آخر این که سعی کنید 

مدیرتان را بشناسید.


	1
	2
	3
	4
	5
	6
	7
	8

